
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nechajme sa viesť svetlom, ktoré prichádza, aby osvetlilo 

tmu nášho života ... 
Drahí priatelia, 

 

v týchto dňoch, keď sa pripravujeme na oslavu najväčšieho 

daru, ktorý nám Boh dal – narodenie Ježiša Krista – nechajme 

sa viesť jeho svetlom, ktoré prichádza, aby osvetlilo tmu nášho 

života. Vianoce nám pripomínajú, že Boh sa stal človekom, aby 

bol blízko každému z nás. Svätý Otec František nám často 

pripomína, že skutočná radosť Vianoc spočíva v prežívaní 

Božej prítomnosti, nie vo vonkajšom lesku či materiálnych 

daroch. 

Ježiš prišiel na svet v jednoduchosti a pokore. Narodil sa v 

maštali, ďaleko od pohodlia a bohatstva, aby nám ukázal, že 

Boh si volí blízkosť s tými, ktorí sú na okraji spoločnosti, s 

tými, ktorí trpia. Vianoce sú časom, keď sme pozvaní vyjsť zo 

seba samých a venovať svoj čas, svoju lásku a starostlivosť tým, 

ktorí sú v núdzi. 

Pravé Vianoce sa slávia vtedy, keď otvoríme svoje srdcia láske.  

Nepýtajme sa, čo môžeme dostať, ale čo môžeme darovať. 

Skúsme si nájsť čas na tých, ktorých sme možno zanedbali, 

alebo na tých, ktorých sme si nevšimli. Božia láska sa najlepšie 

prejavuje v našej ochote pomáhať a zdieľať. 

Vianoce sú príležitosťou, aby sme obnovili svoju dôveru v 

Božiu lásku. Vianoce sú o nádeji. V tomto čase môžeme nájsť 

útechu v tom, že Boh je stále s nami, aj v našich bojoch a 

utrpeniach. Ježišovo narodenie nám dáva istotu, že svetlo Božej 

lásky vždy zvíťazí nad tmou. 

Nezabúdajme ani na pokoj, ktorý prinášajú Vianoce. Pokoj 

je darom, ktorý nám Ježiš ponúka.  Avšak tento pokoj sa začína 

v našom srdci a prejavuje sa v našich vzťahoch. Snažme sa byť 

nástrojmi pokoja – odpúšťať, zmierovať a budovať mosty 

porozumenia. Drahí priatelia, skúsme tento rok prežiť Vianoce 

tak, ako nás k tomu povzbudzuje pápež František: s jednoduchým a pokorným srdcom, s túžbou byť bližšie k Bohu 

a k druhým ľuďom. Nech sa tento sviatočný čas stane príležitosťou, aby sme našli nový zmysel pre život, novú 

nádej a novú radosť v Božej prítomnosti. Dovoľte mi pozvať Vás v nedeľu 29.12. o 17:00 do farského chrámu v 

Podolí na Vianočný koncert a aj prostredníctvom záverečných slov Vám zaželať: Nech svetlo Betlehemskej 

hviezdy rozjasní vaše domovy i srdcia. Nech radosť z Ježišovho narodenia naplní každý váš deň. A nech pokoj, 

ktorý prichádza s Vianocami, ostáva s vami počas celého nového roka. Požehnané a radostné Vianoce všetkým! 

Róbert Ťapušík 

VIANOČNÁ 2024 
 

Pozri, letí hviezda, hviezdička letí k nám 

a ja sa na ňu s túžbou pozerám, 

čo mi asi prinesie, keď sa ozve vianočný 

zvonček u nás doma - na našej adrese ... 
Myslíte aj Vy, že tie časy dávno uleteli preč, 

keď deti trpezlivo čakali na zvonec 

a na skromný darček od Ježiška ... ? 

Dnes si v predstihu objednávajú značkové 
tričká, mobily a elektrické kolobežky, 

samozrejme, že nemôžu všetci ... 

Sviatok sa stráca v nákupnom 

stredisku, a to, čo sme predtým dostali , 
možno končí v zberni či na smetisku ... 

Zbytočne by sme bojovali proti 

veterným mlynom, veď aj my sami 

sme sa vydali cestou inou 
a užívame si možnosti a  dary života, 

mamonu, ktorá si väčšinou každého 

nebadane omotá... 

Ani my nečakáme na zvonček či 
rozprávkové sane, obyčajne to máme 

na jeseň  doma spočítané, 

ale ten vianočný čas žije v nás, 

nesnažíme sa  uniknúť, chceme ho prežiť 
zas 

a chýbalo by rodinám, keby prišiel iba 

Dedo Mráz 

a nepočuli by sme zvonček, 
že v Betleheme narodil sa nám ... 

 
Ľubomír Kiko 

 



 

 

Konsolidácia v samospráve sa musela začať už v roku 2024! 
 

Vážení občania, 

 

rok 2024 je takmer za nami, čakajú nás posledné 

sviatky v roku, ktoré patria k tým najkrajším 

a najláskavejším. A teraz je ten čas, aby som Vás, 

v tradičnom decembrovom vydaní Podolských novín, 

previedol celým rokom z pohľadu obce, obecného 

úradu, obecného zastupiteľstva a hlavne starostu. 

Hneď od začiatku roka 2024 sme vedeli, že tento 

rok nebude tým najjednoduchším čo sa najmä 

financovania týka. Koncom minulého roka boli už 

veľké obavy, s akými financiami budú samosprávy 

hospodáriť a hlavne poskytovať komfort svojim 

občanom najmä v oblasti budovania, investícií, 

služieb a pod. Na jednej strane sme mali neustále 

zvyšovanie základných, nazvime ich režijných 

nákladov, ktoré musíme platiť a na strane druhej sme celý rok mali znižovanie podielových daní (hlavný 

finančný zdroj obce), ktoré boli samosprávam vyplácané každý mesiac. Celkovo sme na podielových 

daniach dostali o 53 tis. € menej ako v roku 2023. To nie je zanedbateľná suma! Napr. len do školy sme 

museli v rámci originálnych kompetencií poslať tento rok o 19 500 € viac (to sme už mínus 72 500,-). 

Čiže, áno, rok 2024 nebol z hľadiska financií tým najideálnejším a museli sme teda konsolidovať. Ale na 

to sme v samospráve zvyknutí. Z časti sa strata dorovnala zvýšením a hlavne zlepšením výberu daní, 

keďže sme zistili, že v obci je množstvo nepriznaných stavieb, ktoré neboli doteraz zdanené. Takto sme 

do príjmov obce dostali o 28 tis. € viac ako v minulom roku. Stále sme tak celý rok hospodárili s nižším 

príjmom a s vyššími nákladmi, ako tomu bolo v roku 2023. A aj kvôli tejto skutočnosti sme vedeli hneď 

začiatkom roka, že sa nemôžeme púšťať do žiadnych veľkých investícií. Celkovo však môžem zhodnotiť, 

že sa nám podarilo hospodáriť veľmi zodpovedne a skončili sme v prebytku. 

V roku 2024 sme pracovali skôr na príprave projektov a menších investíciách a hlavne sme museli 

investovať do modernizačného dlhu obce, keďže nám začalo zatekať viacero striech na obecných 

budovách, v kotolni ZŠ sme mali pred začiatkom vykurovacej sezóny veľké problémy s kotlami, pokazil 

sa chladiaci box, problémy s multikárou a pod.. Z investícií vypichnem aspoň nasledovné: 
1. Zvýšenie elektrickej kapacity v lokalite za KD (realizačnú investíciu hradila Západoslovenská distribučná). 

My sme to celé zastrešovali po administratívnej a projekčnej stránke. 

2. Zrekonštruovanie „padajúceho“ chodníka a vybudovanie oporného múrika pri pálenici, ktorý sa nám 

podarilo zrekonštruovať aj s materiálnym prispením Správy ciest TN a Povodia Váhu Piešťany a týmto im 

ďakujem za výbornú spoluprácu. Celkovo obec táto investícia stála 15 500 €. 

3. Na Kopaniciach sme zrekonštruovali ďalšiu autobusovú zastávku, kde sme okrem zastávky museli komplet 

zrekonštruovať aj celé stojisko. Veľká vďaka patrí Stanislavovi Pätnickému a Bohumilovi Čechvalovi. 

4. Revitalizovali sme komplet detské ihrisko pri materskej škole, kde sa osadili nové herné prvky 

a vybudovala sa nová bezpečná dopadová plocha. Detské ihrisko je určené pre menšie deti (do 10r.), 

pretože sú to všetko prvky s dopadovou plochou 1m. 

5. Podarilo sa nám pripraviť komplet projekt aj so stavebným povolením pre výstavbu dvoch bytových 

domov (spolu 20 bytov) za KD, o ktorom sme už dávnejšie informovali. Projekt chceme realizovať 

s podporou ŠFRB a Ministerstva dopravy. V budúcom roku podávame žiadosť. 

6. Za účelom vysporiadania pozemkov a starých domov sme odkúpili dva staré rodinné domy a pozemky 

v celkovej hodnote  81 tis. €. 

7. Zrekonštruovali sme zatekajúcu strechu na budove kvetinárstva pri pošte v sume 8 tis. €. 

Príhovor starostu obce Podolie 



8. Spracovali sme projektovú dokumentáciu na zníženie energetickej náročnosti budovy Kina, aby sme sa 

mohli zapojiť do pripravovaných grantových programov. 

9. Obstarali sme materiál na rekonštrukciu strechy budovy Kina (veľmi zateká)- zrealizovať sa to nepodarilo 

tento rok. Rekonštruovať sa bude hneď, ako to počasie dovolí v budúcom roku. Celkovo je predpoklad, že 

nás rekonštrukcia tejto strechy bude stáť približne 14 tis. €. 

10. Zakúpili sme nový chladiaci box do KD v sume 7 tis. €, nakoľko sa starý neopraviteľne pokazil. 

11. Zakúpili sme na obec zánovnú Multicar M26 r. v. 2005 v hodnote 15 tis. €. 

12. Na štadióne sa zrekonštruovala ďalšia šatňa so sprchou v sume 3,5 tis. €. 

Sú to všetko menšie investície, samozrejme okrem nich sú aj ďalšie drobnejšie. Púšťať sa do veľkých je  

veľmi náročné, no v budúcom roku by sme sa chceli opäť pustiť aj do takýchto investícií. Nie je to však 

jednoduché, ale verím, že sa nám všetky prekážky podarí prekonať a zrealizujeme v najbližšom období 

(nie roku) tieto veľké projekty: 
1. Zlepšenie kvality vzdelávania v ZŠ Podolie – jedná sa najmä o rekonštrukciu vonkajšieho športoviska 

v hodnote takmer 700 tis. €. 

2. Rekonštrukcia ulice Pribinova (650 m)- komplexná rekonštrukcia cesty a chodníkov, nakoľko táto cesta je 

najhoršia v Podolí. 

3. Nadstavba zdravotného strediska súkromným investorom, ktorý prisľúbil, že na jar sa začne s prácami. Ak 

by sa nezačalo, dávame rekonštrukciu budovy strediska na prvé miesto, pretože strecha je v dezolátnom 

stave a vnútorné priestory tiež. 

4. Výstavba bytových domov za KD – 20 bytov. 

5. Prestavba starého pavilónu školy na nájomné byty. 

6. Príprava budovania novej ulice v Podolí pre rodinné domy (približne 22 RD). 

7. Komplexná rekonštrukcia kotolne v ZŠ v sume takmer 200 tis. €. 

Okrem toho máme podaný aj projekt na rekonštrukciu chodníkov na ulici M.R. Štefánika a Ľ. Štúra 

s názvom Dobudovanie základnej technickej infraštruktúry v obci Podolie a čakáme na jeho 

vyhodnotenie. Tiež máme pripravené aj menšie projekty a investície. Všetko však bude záležať 

od finančnej situácie našej obce a samozrejme aj podpory od štátu. Medzi menšie projekty sme napr. 

zaradili detské ihrisko na Slnečnej, na ktorý žiadame grant z Ministerstva práce, soc. vecí a rodiny. 

V budúcom roku by sa mala rekonštruovať spomínaná kotolňa ZŠ, ktorá je v havarijnom stave, za 

takmer 200 tis. €. Peniaze by sme mali dostať z fondu Ministerstva školstva. 

Musím vyzdvihnúť aj prácu poslancov, ktorí zodpovedne pristupujú k svojim povinnostiam a každý 

podľa svojich možností prispieva k napredovaniu našej obce. Dlhodobo výborne funguje kultúrna 

komisia a pridala sa aj komisia výstavby, ktorá pracuje na tom, ako zveľaďovať obecné priestranstvá. 

Viac sa dočítane v samostatnom príspevku na nasledujúcej strane. 

Ako máte možnosť vidieť, vôbec sa nenudíme, 

neustále pracujeme, riešime problémy, no pri tom 

všetkom sa snažíme myslieť a hlavne byť pozitívni. 

Teší ma bohatí kultúrny a spoločenský život v obci, 

za čo ďakujem všetkým, ktorí bez váhania pomáhajú 

takmer pri organizovaní každej spoločenskej akcie. 

Tých akcií je pomerne dosť. Ak by však mal niekto 

chuť ešte nejakú pridať a rád by niečo zorganizoval, 

tak radi ho podporíme. Môžete sa prihlásiť. Viac 

o kultúrnom živote sa píše v ďalšom príspevku. 

Touto cestou sa chcem ešte poďakovať všetkým 

dobrým ľuďom, ktorým záleží na našej obci a svojou 

činnosťou alebo finančným darom podporujú našu obec a záleží im na jej rozvoji a radi priložia ruku 

k dielu. Nerozprávajú o tom, ako a čo treba robiť, ale oni to proste robia. A verte mi, že týchto ľudí je 

veľké množstvo a ďakujem každému jednému z Vás. Osobitne vyzdvihujem pani Emíliu Čechvalovú, 

ktorá financovala rekonštrukciu prístrešku na dome smútku na Kopaniciach. Ďakujem pánovi Michalovi 



Madrovi za finančný dar 500 € a nám známej darkyni, ktorá nechce byť menovaná za finančný dar 

1 000 €. Obaja prispeli na zakúpenie AED (defibrilátor), ktorý máme namontovaný pri vstupe OcÚ. 

Písať by som mohol toho veľmi veľa, sľubovať tiež, no nie sú dôležité slová, ale skutky a činnosť 

každého jedného z nás. To, aká bude naša obec pre ďalšie generácie, je na nás všetkých. 

 
Pred nami je slávenie najláskavejších sviatkov v roku, Vianoce. Tak nech Vás všetkých osvecujú, nech sú 

požehnané, naplnené zdravím, láskou, rodinnou pohodou, porozumením. A nech toto všetko sa nesie celým 

nasledujúcim rokom 2025. Šťastné a veselé Vianoce a šťastný nový rok 2025 Vám praje 

Váš starosta, Rastislav Bobocký. 

 
 

 

  

Zamysleli ste sa niekedy, čo je centrom Podolia? Nemáme námestie, naše významné budovy ako 

kostol, škola a kultúrny dom nie sú sústredené blízko seba, nemáme ani krčmu či kaviareň, ktoré 

by pri sebe mali taký veľký verejný priestor, aby vytváral miesto na stretávanie.  

 

V Komisii výstavby sa 

venujeme možnostiam 

vylepšenia rôznych 

verejných priestranstiev. 

Napríklad sme sa 

zaoberali návrhmi, ako by 

po rekonštrukcii mohlo 

vyzerať kino a jeho 

okolie, ako by mohol 

priestor pred kultúrnym 

domom lepšie slúžiť na 

rôzne podujatia a tento rok 

sme od pána starostu dostali zadanie porozmýšľať nad priestorom Žľaby. 

Všetky tieto tri miesta, aj keď sa to možno teraz nezdá, by spolu mohli tvoriť živé centrum, ktoré by 

ľudí pritiahlo do srdca dediny. Okolie kultúrneho domu to robí už teraz -  komunitnými podujatiami ako 

Vianočné trhy či Stavanie mája. Stačí zísť po schodoch a ste pri kine, mieste pre kultúru. Priestor pred 

kinom by mohol slúžiť aj na letné premietania filmov. Zostala Žľaba, len dole brehom od kultúrneho 

domu, pár minút od kina. Akú úlohu by mohla zastávať? Čo nám ešte v strede obce chýba? 

❖ Žľaba ako miesto na stretávanie a pohyb 

Vynovenú Žľabu si predstavujeme ako miesto na stretávanie a pohyb. V hornej časti, ktorú sme 

nazvali Harmónia, plánujeme výsadbu trvaliek, ktoré nás budú tešiť farbami, kým nepríde zima. V 

strednej časti je miesto na zábavu a stretávanie: vonkajší ping-pongový stôl, jednoduché pohybové 

aktivity pre deti ako napríklad šmykľavka zasadená do svahu, miesto na opekanie či grilovanie, na 

posedenie spolu vonku.  

V poslednej najširšej časti navrhujeme pumptrackovú dráhu. Pumptrack je špeciálny druh dráhy, ktorá 

je určená pre bicykle, skateboardy, kolobežky aj odrážadlá. Okrem zábavy si na nej deti môžu osvojiť 

technické zručnosti a rozvíjať celkovú telesnú kondíciu. Zvažujeme niečo, čo prinesie pohyb a radosť 

deťom, a zároveň nebude nebezpečným prvkom. Naopak, poslúži aj mamičkám na rodičovskej dovolenke 

ako miesto na stretnutia a aktivity pre najmenších cez deň. Ale bude aj miestom pre zábavu starších detí, 

ktorá v dedine chýba. Vychádzame zo skúseností odborníkov, ktorí takéto dráhy pre mestá aj dediny 

vytvárajú. V súčasnosti ide o trend, ktorý deti obľubujú, je to rozhodne niečo, čo ich vytiahne od mobilov 

a počítačov von.    

❖ Spoločne, aby sme si zmeny vážili 

Treba povedať, že nejde o vytvorenie nového miesta na športovanie. Také predsa máme v areáli školy. 

Ide o to, aby všetky vekové kategórie nachádzali niečo pre seba v centre Podolia. A to aj vtedy, ak sa 

práve nekoná žiadne podujatie.  

V PODOLÍ CHCEME VYTVORIŤ CENTRUM 

 



Zmeny v Žľabe navrhujeme robiť postupne so zapojením ľudí. Väčšie veci, ako napríklad spomínaný 

pumptrack, bude potrebné zafinancovať cez granty. Ale menšie celky ako napríklad šmykľavku, výsadbu 

trvaliek, miesta na sedenie či opekanie, možno aj terénne úpravy, navrhujeme robiť aj prostredníctvom 

brigád, finančnej podpory alebo podpory v podobe materiálu od obyvateľov. 

Veríme tomu, že keď sa do úpravy zapoja ľudia vlastnými rukami, budú viac vnímať, že toto miesto je 

aj ich. Keď pôjdu okolo, nebudú mať problém zdvihnúť papierik zo zeme, prispieť k oprave, ak by bolo 

treba, a hlavne tráviť čas v našom srdci obce a pritiahnuť tam aj ďalších ľudí.  
Ľuboš Krajčík, predseda komisie 

 

 

 

 

 

FAŠIANGOVÝ DETSKÝ KARNEVAL 

 

 

V nedeľu 21. januára 2024 sa uskutočnil v našej 

obci detský dedinský KARNEVAL, na ktorý sa tešilo 

veľké množstvo detí, ktoré sa prišli dobre zabaviť. 

Deti sa predviedli v krásnych, zaujímavých a 

originálnych maskách. Na náš karneval tiež zavítala 

známa rozprávková dvojica PAT a MAT, ktorí tiež s 

deťmi šantili. 

Tento rok sa o program postarali animátorky z 

agentúry Pro-Staff. Taktiež nechýbali tradičné 

fašiangové šišky, na ktorých si istotne všetci prítomní 

veľmi pochutili. No a v závere sa uskutočnila 

tombola, v ktorej bolo množstvo zaujímavých vecí. 

Všetkým, ktorí sa akoukoľvek mierou pričinili o 

zorganizovanie tohto fašiangového dňa venovaného 

našim deťom, ďakujeme! 

 

STRETNUTIE HELIGÓNKAROV, 

POCHOVÁVANIE BASY A FAŠIANGOVÁ 

ZABÍJAČKA 

Poslednú sobotu vo fašiangovom období sme 

ochutnávali zabíjačkové špeciality, uskutočnilo sa 

stretnutie heligónkarov a nakoniec sme pochovali 

BASU. Veríme, že pre všetkých to bola výborná 

kultúrno-spoločenská akcia plná stretnutí, 

rozhovorov, zábavy no i z časti aj "gurmánskeho" 

zážitku v podobe zabíjačkových špecialít. 

 

Zabíjačkové špeciality pomáhala pripravovať 

super partia ľudí, ktorá pozostávala z poslancov OZ, 

členov kultúrnej komisie, dobrovoľníkov, priateľov 

obce. Pod palcom mal celú partiu ľudí náš hlavný 

majster Marek Pisca. Všetkým patrí veľké ďakujem a 

uznanie za  obetovanie voľného času v prospech tejto 

akcie. Bez týchto ľudí by bolo veľmi ťažké takúto 

akciu zorganizovať. 

Celá udalosť sa niesla v duchu stretnutia 

heligónkarov, ktorých bolo celkovo 25, plus deti zo 

ZUŠ. Prítomní mali možnosť vidieť 11 výborných 

vystúpení. Toto stretnutie, jeho organizačnú časť a 

vedenie si zobral na starosť Jozef Polťák, ktorému 

patrí tiež poďakovanie. 

 

 
Záver sobotňajšieho dňa patril pochovávaniu 

basy. O túto časť sa postarali obetaví ochotníci, ktorí 

si pripravili program v duchu zabíjačky a karmíny. 

Po pochovaní basy pokračovala zábava aj ďalej a 

prítomní mali možnosť baviť sa, tancovať a spievať 

pri heligónke či harmonike do večerných hodín. 

Touto cestou sa chceme všetkým, ktorí sa 

akoukoľvek mierou pričinili o zorganizovanie tohto 

podujatia z celého srdca poďakovať a vyjadriť 

uznanie za ich obetavosť. Ďakujeme! 

 

DIVADELNÁ KOMÉDIA: GOERGE DANDIN 

22.3.2024 mali možnosť občania zúčastniť sa 

divadelnej komédie v miestnom kine, kde herci 

z Divadielka Galéria Nové Mesto n/V odohrali 

vtipnú hru GEORGE DANDIN. 

SPOLOČENSKÝ ŽIVOT V NAŠEJ OBCI 



OSLAVY 60. VÝROČIA OTVORENIA ŠKOLY 

A 40. VÝROČIA 

ŠKÔLKY

 
V piatok  a v sobotu 19. - 20. 4. 2024  sme 

dôstojne oslávili 60. výročie otvorenia súčasných 

budov ZŠ a 40. výročie otvorenia budovy MŠ. 

Oslavám sme venovali veľkú pozornosť a dlho sme 

sa na ne pripravovali. Pripravili sme pre hostí na 

dolnej chodbe výstavu starých i nových fotografií z 

diania na škole, vystavili sme staré i nové kroniky 

školy a taktiež 7 modelov inteligentných domov, 

ktoré žiaci vytvorili v rámci nedávneho 

celoškolského projektu a prezentovali ich takto 

verejnosti. Učitelia nachystali triedy, v ktorých si 

mohli návštevníci pozrieť žiacke práce a projekty, 

súčasné učebné pomôcky, žiacke zošity, laboratórne 

a slohové práce. Naši prváci so svojou p. uč. 

Hanzlíkovou ukázali, ako sa učia sčitovať a odčitovať 

iným spôsobom - metódou mentálnej aritmetiky.  

Robotický krúžok sa predstavil svojimi modelmi 

robotov a predvádzal návštevníkom, čo roboti 

dokážu. V učebni počítačov zase prezentovali učitelia 

rôzne softvéry, s ktorými sa na našej škole pracuje. 

Návštevníci si mohli pozrieť aj interiér materskej 

školy, vybavenie jej tried, hračky a učebné pomôcky, 

ktoré majú k dispozícii deti predškolského veku. 

Otvorili sme aj budovu telocvične, niektorí 

návštevníci si stihli pozrieť aj vybavenie školskej 

kuchyne a školskej jedálne. Do prípravy priestorov 

ZŠ a MŠ a do skrášlenia okolia školy boli zapojení 

všetci zamestnanci školy. 

Po výstave nasledovala v KD dvojhodinová 

slávnostná akadémia. A tá sa nám naozaj vydarila. 

Vystupovali deti MŠ aj žiaci ZŠ. Akadémiu 

moderovali p. riaditeľka Schreiberová a p. starosta 

Bobocký. Prelínali históriu ZŠ a MŠ s pripravenými 

žiackymi vstupmi. Ľudia si mohli zaspomínať na 

minulosť a pozrieť sa na súčasnosť školy cez snímky 

sprievodnej prezentácie.  

V sobotu boli priestory školy otvorené pre 

rodičov, starých rodičov, príbuzných a priateľov 

školy. Aj pre nich sme zopakovali slávnostnú 

akadémiu. 

Ďakujeme hosťom, rodičom detí, priateľom školy, 

bývalým žiakom, že prijali naše pozvanie a prišli si 

do školy zaspomínať a pozrieť sa, čo dokážu naši 

učitelia a naše deti. Ďakujeme p. starostovi a 

zamestnancom OcÚ, Rade rodičov za osobnú i 

finančnú pomoc pri zorganizovaní tohto krásneho 

podujatia.  

Ale najmä ďakujeme všetkým deťom a 

zamestnancom školy, ktorí akýmkoľvek spôsobom 

prispeli k úspešnému priebehu tejto akcie. 

 

HODY 2024 

 

Tohtoročné hody 2024 sú za nami. Hodovým 

slávnostiam našťastie prialo počasie celý víkend, hoci 

bolo v sobotu a najmä v nedeľu dosť veterno. 

Veríme, že ste si ich užili, dobre sa zabavili, stretli s 

rodinou a strávili spoločne príjemné chvíle v našej 

obci. 

Program pre "hodárov" začal už v piatok a to 

spustením prevádzky kolotočov a premietaním filmu 

v miestnom kine. Sála v kine bola pomerne slušne 

naplnená a diváci si tak mohli pozrieť v atmosfére 

kina a s pukancami v ruke film "Black Adam". 

V sobotu sa pre menšie deti, ich rodičov a starých 

rodičov uskutočnilo o 14.30 hod. interaktívne 

divadelné predstavenie "Lotroviny mojej babky". Po 

divadelnom predstavení sa o 16.00 hod. uskutočnil na 

miestnom štadióne majstrovský futbalový zápas 

medzi OŠK Podolie a TJ Prečín. Žiaľ, naši futbalisti 

v hodovom zápase prehrali 0:2. 

V sobotu sa program futbalom nekončil, pretože 

od 21.00 hod. bola pripravená hodová zábava, počas 



ktorej vystúpila skupina Kabát revival.sk. Prítomní sa 

mali možnosť baviť do skorých ranných hodín. 

Tretí deň hodov, ten najslávnostnejší, sme započali 

sv. omšou obetovanou nášmu patrónovi sv. Jurajovi. 

Táto sv. omša mala slávnostný charakter. Zúčastnili 

sa jej deti a občania v tradičných krojoch. Počas 

omše hrala DH Podolanka. Veľká vďaka patrí nášmu 

p. farárovi za túto slávnosť. 

A ako to už býva tradíciou v našej obci, tak Park 

miniatúr otvoril pre širokú verejnosť svoje brány (deň 

otvorených dverí) a návštevníci mali možnosť 

pozrieť miniatúry hradov. Taktiež pre deti bolo k 

dispozícii maľovanie na tvár a všetci návštevníci sa 

mohli pristaviť v stánku zdravia, čím zistili ako na 

tom zdravotne sú (v určitých oblastiach). Park 

miniatúr sa od 15.00 hod. plnil návštevníkmi a tí mali 

možnosť vypočuť si vystúpenie dychovej hudby 

MDH Veselka. 

Veríme, že ste si tento víkend užili, stretli sa s 

rodinou a priateľmi a príjemne ste strávili čas v našej 

obci. 

O organizáciu hodov sa postaralo množstvo 

dobrovoľníkov a priateľov obce, zamestnanci OcÚ a 

poslanci obce a ich rodinní príslušníci... Všetkým sa 

touto cestou chceme poďakovať za ich nasadenie a 

aktívnu pomoc, aby naše hody boli úspešné. 

Ďakujeme. 

 

STAVANIE MÁJA 

 

 

V utorok, v podvečerných hodinách, sme v Podolí 

pred KD postavili MÁJ všetkým dievčatám. 

Na tradičnej spoločenskej udalosti nemohli chýbať 

detičky v krojoch, ktoré sa postarali o krásny a milý 

program. Najskôr sa spevom a básňou predstavili deti 

zo ZUŠ, po nich nasledovalo vystúpenie detí zo ZŠ 

Podolie, ktoré predviedli spevy a tance za doprovodu 

DH Podolanka. Po prvej časti programu nasledovalo 

samotné zdobenie a stavanie mája. Po samotnom 

postavení pokračoval program aj ďalej a prítomných 

potešilo milé vystúpenie detí z FS Snežienka, ktoré 

nakoniec zapojili do tanca aj dospelákov. Po 

vystúpení sa o hudobný doprovod postarala DH 

Podolanka. 

Touto cestou ďakujeme všetkým pani a pánom 

učiteľom a ich žiakom za krásne nacvičený program. 

Ďakujeme FS Snežienka, DH Podolanka, 

pracovníkom a poslancom OZ a všetkým 

dobrovoľníkom, ktorí sa podieľali na organizácii 

tohto krásneho a milého spoločenského podujatia. 

Veríme, že všetci prítomní príjemne strávili utorňajší 

podvečer. 

 

79. VÝROČIE OSLOBODENIA NAŠEJ OBCE 

 
Na spomienkovú slávnosť, 79. výročie 

oslobodenia obce Podolie, prijali pozvanie členovia z 

Klubu vojakov SR, OV SZPB Nové Mesto nad 

Váhom a starostovia obcí Očkov a Čachtice. Celá 

slávnosť začala sv. omšou pri soche Božského srdca, 

ktorú slávil náš pán farár vdp. Róbert Ťapušík. Po sv. 

omši nasledovala Hymna SR, po ktorej predniesol 

báseň poslanec OZ pán Bohumil Čechvala. Všetkých 

prítomných privítal a hostí menovite predstavil pán 

starosta Rastislav Bobocký, ktorý sa zároveň 

všetkým prítomným prihovoril. Po príhovore pána 

starostu sa k prítomným prihovorili aj zástupca z OV 

SZPB pán Kamil Krištofík. Po príhovoroch 

nasledoval akt kladenia vencov a vzdanie pocty 

padlým vojakom. 

 

DEŇ DETÍ V PODOLÍ 

V sobotu 1.6.2024 sme v našej obci už tradične po 

deviatykrát usporiadali pre naše ratolesti športovo-

zábavný deň,  ktorý bol venovaný iba im. Hoci nás 

trochu skúšalo počasie, riskli sme to a musíme 

povedať, že to vyšlo na výbornú. Sme radi, že si 

cestu na naše ihrisko našlo obrovské množstvo detí aj 

s rodičmi a veríme, že sa dobre zabavili a užili si 

všetky pripravené atrakcie, súťaže a tvorivé dielne na 

100 %. 



S prípravami na ihrisku sme začali o 11.30 hod., 

trošku nás trápilo počasie, pretože mračná chodili 

okolo nás a našťastie nás míňali zľava aj zprava. 

Horšie bolo, keď sa zdvihol vietor a mali sme 

postaviť altánky. No, nakoniec sa to všetko podarilo 

pripraviť na výbornú, za čo všetkým patrí 

poďakovanie. 

Pre detičky a rodičov odštartoval tento veľký deň 

o 15.00 hod. Pri príchode sa deti zaregistrovali, 

dostali kartičku a šup sa splniť všetky úlohy, ktoré 

boli pripravené na desiatich stanovištiach. A že boli 

tento rok vymakané, musí uznať každý kto sa dňa 

detí zúčastnil aj v minulosti. Za toto ďakujeme 

zanieteným pani učiteľkám a animátorom. 

Okrem súťaží boli pre deti pripravené tvorivé 

dielne a maľovanie na tvár, v ktorých sa tiež 

animátori nezastavili, pretože bol o ne veľký záujem. 

Pre tých, ktorí si už zamakali, boli pripravené 

nafukovacie atrakcie, na ktorých sa mali možnosť 

vyšantiť všetky deti a istotne tak aj urobili. Okrem 

toho boli na tréningovom ihrisku pripravené aj veľké 

"mašiny"- poľnohospodárske stroje, ktoré si mohli 

deti obzrieť nielen z vonka, ale aj zvnútra a 

samozrejme sa mohli deti povoziť aj na traktori. Na 

ihrisko okolo 16h prišli hasiči z Pobedima a pripravili 

pre deti penu, v ktorej sa vyšantili. Po nich prišiel 

Tatra klub Podolie so svojou technikou. Na tej sa tiež 

mohli detičky povoziť. 

No a ešte treba nezabudnúť spomenúť azda tú 

najlepšiu a najvyťaženejšiu atrakciu, ktorou bola 

NERF ARÉNA, ktorá od úvodu až po samý záver 

bola zaplnená množstvom nielen detí ale aj rodičov. 

Celý organizačný tím veľmi teší, že sa opäť podarilo 

zabezpečiť pre deti takéto super popoludnie. 

Poďakovanie patrí poslancom OZ, pracovníkom 

OcÚ, radičom z Rady rodičov, pani učiteľkám zo ZŠ, 

žiakom ZŠ, všetkým dobrovoľníkom a nadšencom, 

ktorí sa nemalou mierou pričinili o tento deň. Taktiež 

ďakujeme Tatra klubu Podolie, Hasičom Pobedim, 

Poľnohospodárskemu družstvu Podolie a v 

neposlednom rade aj sponzorom- AtiComp, Airluft, 

Travel&Transport. Všetkým patrí veľké 

POĎAKOVANIE! 

 

 

UVÍTANIE DO ŽIVOTA 

 

 
 
V piatok 7.6.2023 sa vo svadobnej sieni OcÚ Podolie 

uskutočnilo slávnostné uvítanie do života našich 

najmladších spoluobčanov, detí, ktoré sa narodili v 

roku 2023. V roku 2023 sa do našej obce narodilo 9 

detí. 

Na úvod prítomných privítala pani matrikárka a 

následne sa k prítomným prihovoril pán starosta. Po 

príhovoroch a programe detí nasledoval slávnostný 

zápis rodičov do pamätnej knihy a prevzatie darčeka 

od OCÚ Podolie.  

Všetkým detičkám prajeme veľa zdravia, lásky a 

šťastia. 

 

VÝROČIA SOBÁŠOV (25. a 50.) 

 

 
V piatok 7.6.2023 boli pozvaní do sobášnej siene v 

obci Podolie všetky manželské páry, ktoré v roku 

2024 oslávili/oslávia svoje 25. a 50. výročie sobáša. 

25. výročie spoločného manželstva tento rok oslavuje 

5 párov a 50. výročie sobáša oslavujú 4 manželské 

páry. 

Prítomným sa slávnostne prihovoril pán starosta 

obce a pani matrikárka. Po slávnostnom zápise do 

pamätnej knihy a odovzdaní darčekov bolo pre 

manželské páry pripravené pohostenie. Všetkým 

manželským párom prajeme ešte veľa zdravia a 

láskou naplnené obdobie, ktoré je pred nimi. 

 



MIKROREGIÓN DUBOVÁ: RODINNÉ 

BYKOVINY 

 
V sobotu 29.06.2024 sme sa v našej obci odhodlali 

usporiadať prvý ročník zábavných hier medzi obcami 

nášho mikroregiónu Dubová: Podolie, Očkov, 

Pobedim, Častkovce, Čachtice. Hry s názvom 

RODINNÉ (kamarátske) BYKOVINY boli v prvom 

rade o zábave, srande a o stretnutí sa ľudí. Dovolíme 

si povedať, že sme na dobrej ceste, ako v 

spoločenskej oblasti spájať čo najviac ľudí nášho 

mikroregiónu. 

Veríme, že myšlienka usporiadať takúto udalosť a 

započať štafetovú tradíciu v organizácii tohto 

podujatia padla na "úrodnú pôdu". Tiež veríme, že sa 

všetkým prítomným akcia páčila, hoci sme nevedeli 

presne do čoho ideme. Ale zo spätnej väzby 

dedukujeme, že sa vydarila. 

Rodinných bykovín sa súťažne zúčastnilo 11 

tímov: 4 tímy z Očkova, 3 tímy z Podolia, 2 tímy 

z Čachtíc, 1 tím Pobedim, 1 tím Častkovce. 

Sme radi, že každá obec mala zastúpenie aspoň 

jedným tímom. Už teraz môžeme povedať, že v 

budúcnosti ich bude istotne viac. 

Začiatok "bykovín" bol naplánovaný o 15.00 hod.. 

Za zmienku stojí príchod a privítanie očkovských 

tímov Podolancami. Očkovanci sa rozhodli prísť 

spoločne do Podolia pešo. Skupinka cca 70 ľudí 

napochodovala na naše staré ihrisko a hlavní 

predstavitelia oboch obcí sa krásne privítali. Po 

privítaní bola porada kapitánov spolu s rozhodcami a 

prešli si základné pravidlá súťaženia. Celkovo bolo 

pripravených 9 súťaží. 

Súťaže boli veľmi dobre vyskladané, boli zábavné 

a medzi tímami bola zdravá rivalita. Mnohí členovia 

tímov dali jasne najavo, čo to znamená "súťažiť o 

zlaté trenky". Dôležité však je, že sa nikomu nič 

nestalo a vždy všetko skončilo s úsmevom. 

Po skončení súťaží nasledovalo "slávnostné" 

odovzdávanie cien pre jednotlivé tímy. Každý 

súťažiaci bol odmenený drevenou pamätnou 

medailou. Taktiež každý tím obdržal zaujímavé ceny. 

Keďže sa jednalo o bykoviny, tak aj ceny boli také 

netradičné. Ako napr.: zavárané uhorky, baranie 

rohy, soľ, broskyne, zelenina, múka, pšenica, 

zemiaky, slnečnica, cestoviny, ocot, pašteka a 

podobne. 

Celkovým víťazom sa stalo družstvo z Podolia, 

avšak treba podotknúť, že mali rovnaký počet bodov 

aj Očkovanci, avšak rozstrelovú súťaž hula-hop 

vyhrali práve Podolanci. Zlaté trenky vyhral 

očkovský tím za víťazstvo v preťahovaní lanom.  

Po odovzdaní cien prítomným sa pokračovalo v 

odovzdaní krásnej PUTOVNEJ CENY, ktorú získa 

vždy tá obec, ktorá prevezme štafetu v organizácii. 

Túto štafetu nakoniec v malom "strihacom" súboji 

vyhral p. starosta Očkova nad p. starostkou Čachtíc a 

do rúk prevzal cenu, ktorú má mať v kancelárii na 

viditeľnom mieste, aby nezabudol o rok zorganizovať 

BYKOVINY vo svojej obci. Už teraz sa všetci 

tešíme do Očkova. 

Po skončení záverečného "ceremoniálu" 

pokračovala voľná zábava. Do tanca hrala skupina 

AXIOM z Očkova a v prestávke mali prítomní 

možnosť zaspievať si pri harmonike, heligónkach a 

ozembuchu. 

Na záver je potrebné poďakovať sa všetkým, ktorí 

sa akoukoľvek mierou pričinili o pomoc pri 

organizácii tohto podujatia. Skvelých ľudí, ktorí 

neváhali pomôcť nebolo málo. Spolu ich bolo viac 

ako 25. Veľká vďaka patrí všetkým pracovníčkam a 

pracovníkom OcÚ, takmer všetkým poslancom OZ, 

rodine Augustínovej, Bobockej, Červeňanskej, 

kamarátom, pani učiteľkám a p. školníkovi našej ZŠ. 

Vďaka patrí p. Halásovi za vozenie na koňoch, B. 

Čechvalovi a I. Makarovi za vozenie na štvorkolke, 

hasičom a p. starostke z Čachtíc, DJ a zvukárovi v 

jednej osobe J. Rehákovi, skupine Axiom, Penguin 



sport clubu. Ak sme na niekoho zabudli 

(ospravedlňujeme sa), tak aj tomu ďakujeme. 

Taktiež ďakujeme aj všetkým sponzorom, ktorí 

prispeli do cien: Vladimír Vičík, Tomáš Marák, PD 

Podolie, PD Čachtice, František Marák, Ján 

Bobocký, Jozef Polťák, DEMI food - Daniel Žiška. 

Tešíme sa na najbližší ročník Bykovín, ktorých 

organizáciu bude mať na starosti obec OČKOV. 

 

DETSKÁ OPEKAČKA A LETNÉ KINO 

 

 
V piatok 02.8.2024 sa od 18.00 hod. aj tento rok 

konala v areáli ZŠ detská opekačka, kedy rodičia s 

deťmi príjemne strávili svoj voľný čas v príjemnej 

spoločnosti. Počas podvečera bola uvoľnená 

atmosféra, opekanie a hranie sa detičiek. Počasie po 

všetkých hlásených búrkach nakoniec vyšlo, mraky 

nás obchádzali a tak aj letné kino prebehlo bez 

komplikácií. Film sa začal premietať o 21.00 hod. 

Veríme, že sa všetkým prítomným páčilo ako strávili 

čas na tejto malej obecnej akcii. O rok sa opäť na 

všetkých tešíme. Zároveň sa chceme touto cestou 

poďakovať všetkým, ktorí sa organizačne pričinili o 

túto akciu, za pristavenie kamióna Travel & 

Transport. 

 

OSLAVY 80. VÝROČIA SNP A STRETNUTIE 

ZBERATEĽOV HISTORICKÝCH 

A VOJENSKÝCH VOZIDIEL 

V sobotu 31.8.2024 sme si pripomenuli 80. výročie 

SNP našimi "malými oslavami", ktoré si pre 

návštevníkov pripravila obec Podolie v spolupráci s 

Tatra klubom Podolie, ktoré malo na starosti 

stretnutie zberateľov historických a vojenských 

vozidiel. Pripravený program bol opäť pestrý, istotne 

si každý prišiel na svoje, dobre sa zabavil, popozeral 

techniku a deti sa vyšantili. Osláv sa už tradične dlhé 

roky zúčastňujú zástupcovia z Oblastného výboru 

Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov v 

Novom Meste n/V a členovia Slovenského zväzu 

protifašistických bojovníkov. Tento rok nás svojou 

návštevou poctili pán podplukovník vv. RSDr. Josef 

Putirka a pán podplukovník vv. Ing. Milan Kadlečík. 

Program začal od 15.00 hod. výkopom 

majstrovského futbalového zápasu OŠK Podolie - FK 

Nemšová. Tatra klub Podolie a zberatelia vojenských 

a historických vozidiel boli taktiež už pripravení. 

Pripravený bol aj nafukovací hrad pre deti, 

maľovanie na tvár, vozenie na včielke, štvorkolke a 

samozrejme aj na vojenskom OT či tanku a iných 

autách. O hudobný doprovod sa postarala DH 

Podolanka. O 18.15 hod. začal oficiálny program, 

keď zaznela hymna SR. Nasledovala báseň v podaní 

pána poslanca OZ Bohumila Čechvalu. Následne sa 

všetkým prítomným prihovoril pán starosta Rastislav 

Bobocký. Po ňom nasledoval príhovor pána Josefa 

Putirku. Po príhovoroch sa prítomní presunuli k 

pripravenej vatre a tú spoločne zapálili. Pred 

zapálením zazneli ešte slávnostné výstrely zo 

samopalu a guľometu. 

Po tejto oficiálnej časti už bola voľná zábava, o 

ktorú sa postarala už tradične hudobná skupina 

Smoliari. O 21.00 bola ohňovo-svetelná šou, ktorú 

predviedla fakírka KIKA. 

Touto cestou pán starosta ďakuje všetkým, ktorí 

sa pričinili o zorganizovanie tejto spoločenskej 

udalosti a celého sobotného popoludnia a večera. 

Vďaka patrí poslancom, členom kultúrnej komisie a 

pracovníkom OcÚ, rodinným príslušníkom a 

priateľom, DH Podolanka, Tatra klubu Podolie a 

všetkým, ktorí sa akoukoľvek mierou pričinili o 

organizáciu a hladký priebeh tohto sobotného dňa. 

V neposlednom rade ďakujeme všetkým sponzorom: 

Daniela Maráková a Ján Gúčik. 
 

POSEDENIE PRE JUBILANTOV 

A DÔCHODCOV 

 
V piatok 18.10.2024 sa v našom kultúrnom dome 

uskutočnilo tradičné spoločenské posedenie pri 

príležitosti úcty k starším. Pozvaní boli všetci 
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spoluobčania, ktorí oslávili/oslávia tento rok 60., 65. 

narodeniny a všetci spoluobčania nad 70 rokov. 

Pozvánku prijalo veľké množstvo ľudí, čo nás veľmi 

teší. Prítomní mali možnosť stráviť veľmi príjemne, 

slávnostne i kultúrne piatkový podvečer. 

Pozvaní začali prichádzať pred 17.00 hod. a po 

príchode sa každý zapísal do pamätnej knihy a od 

pána starostu dostali darček. Pani učiteľky a žiaci 

našej základnej školy s materskou školou si pripravili 

milý program pre všetkých prítomných, počas 

ktorého sa v úvode prihovoril ku všetkým pán 

starosta, potom nasledovala báseň a pozdrav od pána 

poslanca a učiteľa Bohumila Čechvalu. V programe 

vystúpili aj deti našej MŠ. O hudobný doprovod sa 

starali manželia Schreiberoví a okrem detí vystúpili 

aj pani učiteľky. Na záver prítomných pozdravil aj 

náš pán farár vdp. Róbert Ťapušík. Po kultúrnom 

programe nasledovalo podávanie slávnostnej večere. 

Počas večera sa o hudobný doprovod postarala DH 

Podolanka. 

Touto cestou ešte chceme poďakovať všetkým, 

ktorí sa podieľali na organizácii tohto podujatia, 

pracovníčkam a pracovníkom OcÚ, kuchárom 

školskej jedálne, rod. Augustínovej, deťom zo ZŠ a 

MŠ, pani učiteľkám zo ZŠ a MŠ, DH Podolanka a 

všetkým dobrým ľudom, ktorí neváhali podať 

pomocnú ruku, aby celý večer bol pre prítomných 

príjemný a plný pohody, radosti a šťastia. 

 

NÁVŠTEVA NAŠICH NAJSTARŠÍCH 

OBČANOV 90+ 

 

 
Pán starosta obce s pani hlavnou matrikárkou už 

tradične navštívili našich najstarších občanov 

Podolia, tí, ktorí v tomto roku oslávili 90 a viac 

rokov. Dôvodom osobnej návštevy bolo 

poďakovanie, zablahoželanie, povzbudenie a 

potešenie. A že to tak bolo, sa mohli presvedčiť, keď 

sa blyšťali oči nejednému z nich. 

V tomto roku máme aktuálne 17 občanov nad 90 

rokov. Z toho je však 5 v zariadeniach pre seniorov. 

V tomto roku do kruhu 90-ročných vstúpili traja 

občania. Sú to pani Žáková, Krišková a pán Bundál.  

Pán starosta všetkým poprial najmä pevné zdravie a 

poďakoval im za celoživotnú prácu v prospech našej 

obce a podaroval im malý darček. Pri tejto príležitosti 

sa všetci podpísali tiež aj do pamätnej knihy. 

Tak ako minulý rok, aj tento rok nebola núdza o 

spomienky, príbehy, či rôzne vtipné, ale aj smutné 

príhody. Všetkým ďakujeme! 

 

DIVADELNÉ PREDSTAVENIE: NEBOŽKA 

SVOKRA 

 

Divadlo Artynas pod vedením nášho občana 

Romana Hargaša odohralo divadelnú hru v našom 

miestnom kine. Išlo o výbornú komédiu s názvom 

Nebožka Svokra. Divadelná sála bola zaplnená 

takmer do posledného miesta. Sme radi, že občania 

našej obce prejavujú záujem o kultúrny a divadelný 

život v obci. 

 

MIKULÁŠ NAVŠTÍVIL NAŠE DETIČKY 

 

 
Vo štvrtok podvečer navštívil našu obec Mikuláš aj 

so svojimi pomocníkmi, anjelom a čertom, aby 

navštívil detičky u nich doma a obdaroval ich 

darčekom. Deti mu zaspievali, zarecitovali, niektoré 

aj zahrali. Zistil, že máme v našej obci veľmi šikovné 

detičky a čert sa musel hanbiť. Mikuláš všetkým 

odkazuje, že príde určite aj o rok. Mikulášovi (M. 

Macháč, J. Marák), anjelovi (K. Macháčová, T. 

Augustínová) a čertovi (P. Masár, J. Mihál) veľmi 

pekne ďakujeme. 

 

VIANOČNÉ TRHY, VIANOČNÁ KOLEDA 

A KONCERT ART MUSIC ORCHESTRA 

 



Ako to už tradične býva, posledný víkend pred 

Vianocami patril VIANOČNÝM TRHOM, počas 

ktorých bol pripravený program detí ZŠ s MŠ 

Podolie pod názvom VIANOČNÁ KOLEDA. Žiaľ, 

pre vysokú chorobnosť sa vystúpenia zúčastnila len 

1/3 žiakov. Všetky vystúpenia boli veľmi krásne a na 

konci koledy zaspieval učiteľský zbor pieseň „Do 

noci tichej“. A po vystúpení žiakov a učiteľov už 

nasledoval očakávaný koncert skupiny ART MUSIC 

ORCHESTRA, ktorý bol opäť veľmi krásny, opäť 

v niečom iný a prítomných naladil na tú správnu 

vianočnú nôtu a náladu. 

Touto cestou taktiež ďakujeme všetkým, ktorí sa 

podieľali na  organizácii tohto podujatia. Ďakujeme 

učiteľom a žiakom našej základnej a materskej školy, 

ktorí si vždy pre našich občanov pripravia krásne 

vystúpenia,  v ktorých vidíme, ako  sú naše deti 

šikovné. Bez nich by naše spoločenské akcie nemali 

ten správny náboj. Poďakovanie patrí Art Music 

Orchestra a taktiež aj zúčastneným remeselníkom, 

ktorí  ukázali, aké šikovné majú ruky.  

 

 

 

 
Z pestrého života školy 

Školský rok 2024/25 sme na našej škole začali 

s nasledovnými počtami: v materskej škole máme 

plný stav aj s využitou rezervou, otvorili sme dve 

triedy, v ktorých je spolu 47 detí. V základnej škole 

sme začali s počtom 243 žiakov v 12-ich triedach, 

pričom nových prváčikov sme prijali 19. Hlavne na 

druhom stupni sa počty žiakov v ročníkoch pohybujú 

v rozpätí 27-31. Pri počte do 29 sú žiaci v ročníku 

v jednej triede (5.A, 7.A, 8.A), práca v takto 

početných triedach je náročná. Pre veľký záujem bolo 

nutné otvoriť 3 oddelenia školského klubu detí, ktorý 

navštevuje celkovo 74 detí. O deti a žiakov sa stará 

kolektív 40-ich zamestnancov. Po vyučovaní majú 

deti možnosť rozvíjať sa v 11-ich záujmových 

krúžkoch. Rady našich zamestnancov posilnili noví 

členovia, keďže na konci šk. roka u nás dosť ľudí 

končilo: do MŠ pribudla p. učiteľka MŠ Eva 

Bartošová, do ZŠ noví učitelia Mgr. Katarína 

Némethová (4.A) a Mgr. Peter Peráček (telocvikár), 

do ŠKD dve nové vychovávateľky sl. Nina 

Machovicová a p. Lea Heráková, do školskej jedálne 

nový hlavný kuchár Martin Folajtár a pomocná 

kuchárka Ivanka Zemanovičová. Aj naďalej na škole 

pracuje inkluzívny tím zložený zo školskej špeciálnej 

pedagogičky a 4 asistentiek učiteľa, tím pomáha 

hlavne žiakom so špeciálnymi výchovno-

vzdelávacími potrebami a so zdravotným 

postihnutím, ale na požiadanie vie pomôcť hlavne 

počas krúžkov doučovania aj iným žiakom. 

Hoci máme za sebou ešte len 3 mesiace šk. roka, 

za nami je vidieť už množstvo uskutočnených akcií. 

Hneď v septembri sme zorganizovali charitatívnu 

zbierku školských pomôcok, pozreli si vystúpenie 

skupiny Choreofactory, rozveselili sme školský život 

Dňom šialených klobúkov, s členmi 41. zásobovacej 

základne OSSR z Nemšovej sme zorganizovali pre 

žiakov jesenný kurz ochrany života a zdravia, piataci 

a šiestaci si pozreli v Novom Meste inšpiratívny film 

Levica v rámci Festivalu filmov pre deti a mládež. 

V októbri sa športovalo v rámci školských súťaží 

Majstrovstvá 1. stupňa v cezpoľnom behu 

a Podolského päťboja. Naše jazykárky zorganizovali 

Európsky deň jazykov formou rovesníckeho učenia 

(9. a 3. roč., 7. a 2. roč.), koordinátorka 

environmentálnej výchovy zase vzala deti 3.a  5. roč. 

na ekologickú exkurziu do KovoZOO na Morave. 

Družinári s našou výtvarníčkou sa zapojili do česko-

slovenského projektu Záložka do knihy spája školy. 

Okrem toho sme v družine organizovali Tekvicovú 

slávnosť, Šarkaniádu aj bábkové divadlo Normenov 

svet. Pre našich dôchodcov sme pripravili hodnotný 

kultúrny program na Stretnutie dôchodcov v KD. P. 

uč. 1. stupňa zorganizovali pre žiakov 3. a 4 roč. 

plavecký kurz v Novom Meste nad Váhom. 

V novembri prebehli tiež zaujímavé akcie. V rámci 

svetového dňa dobrosrdečnosti sa napĺňala nástenka 

na dolnej chodbe dobrými skutkami našich detí. Žiaci 

8. a  9. ročníka si vypočuli odbornú 

intervenčnú prednášku SPOZNAJ SEBA - 

fungovanie metabolizmu. Prvostupniari venovali 

jeden celý deň integrovanému tematickému 

vyučovaniu na tému Dary jesene. V rámci spolupráce 

s firmou Plantex v programe Školské ovocie žiaci 1. 

– 5. ročníka sa zapojili do súťaže Môj týždeň 

ZÁKLADNÁ ŠKOLA S MATERSKOU ŠKOLOU PODOLIE 



s ovocím a zeleninou a tiež do súťaže Tajnôšikova 

ovocno-zeleninová výzva. Začiatok decembra je 

spojený vždy s neodmysliteľným Mikulášom. Zavítal 

spolu so svojím tímom aj do našej materskej 

a základnej školy, porozdával deťom darčeky 

a pomohlo rozhodovať v súťaži Mikulášske hry, 

ktorú pripravila pre žiakov Žiacka školská rada pod 

vedením riaditeľky školy.  

Mnohí naši žiaci sú veľmi šikovní a tak ich 

zapájame do rôznych súťaží. V športe sa darilo 

futbalistom, v obvodnom kole futsalu boli prví 

a v okresnom kole získali 2. miesto. Na Straňanskej 

laťke v našej družobnej škole sa najlepšie darilo 

v skoku do výšky Erikovi Augustínovi, skončil na 6. 

mieste z 24 skokanov s výkonom 155 cm. Vaneska 

Prídavková nás potešila víťazstvom a Vivien 

Prídavková a Bianka Halienková 3. miestom 

v prednese v regionálnom kole súťaže Timravina 

studnička, Zapojili sme sa aj do informatickej súťaže 

iBobor, kde sme mali až 18 úspešných riešiteľov. 

Štvorčlenné družstvo v zložení Radka Durcová, Sofia 

Fraňová, Andrej Halčin, Filip Tinka si potrápilo 

hlavy na matematicko-fyzikálnej súťaži Náboj 

JUNIOR, kde skončilo na 4. mieste so stratou 1 bodu 

na 1. miesto, naši pichli do vačku aj mestské školy 

s väčším výberom žiakov. Tri piatačky Anabela 

Hochelová, Viktória Masárová a Sára Lacková 

získali ocenenia v prednese vlastnej tvorby Slovák 

má čo ukázať. Zorganizovali sme aj školské kolá 

v olympiáde v anglickom jazyku a v dejepisnej 

olympiáde, úspešní riešitelia sa zúčastnia okresných 

kôl. Máme celoročnú súťaž EKOTRIEDA, v rámci 

ktorej sledujeme čistotu tried, separovanie odpadu, 

šetrenie energiou, zberové akcie (zber papiera, batérií 

a elektrospotrebičov). Za všetkými akciami 

a súťažami treba okrem žiakov hľadať aj učiteľov, 

ktorí sú kreatívni a snažia sa deťom obohatiť ich 

školský život o rôzne zaujímavé výchovno-

vzdelávacie aktivity.  

Do Vianoc nás čakajú ešte veľmi pekné akcie: 

chystáme vystúpenie Vianočná koleda 14.12. o 16.30 

hod. v KD, v škole budeme mať vianočné 

charitatívne trhy, s OZ Post Bellum organizujeme 

interaktívnu celodennú aktivitu pre 9. ročník na tému 

Nežnej revolúcie, exkurziu do Viedne pre starších 

žiakov na vianočné trhy a do čokoládovne, exkurzie 

1. stupňa do Moravského Lieskového „Žito v sýpke“. 

Po Vianociach nás čaká lyžiarsky výcvikový kurz pre 

7.-9. roč., korčuliarsky kurz pre 1. a 2. ročník, žiacky 

aj rodičovský fašiangový ples. 

Zapojili sme sa do projektu nadácie ZSE „Slnečné 

strechy“, kde čakáme na vyhodnotenie projektu. 

Taktiež sme zapojení v projekte DigiEDU, v rámci 

ktorého dostaneme do základnej školy novú digitálnu 

techniku. Na porade naši učitelia  jednohlasne 

odsúhlasili, že v budúcom školskom roku sa v tretej 

vlne chceme zapojiť do kurikulárnej reformy. To 

znamená, že od budúceho šk. roka 2025/26 začneme 

s postupným zavádzaním nového štátneho 

vzdelávacieho programu, čomu budú predchádzať 

vzdelávania našich učiteľov. 

Veľké poďakovanie vyslovujeme obci Podolie, p. 

starostovi Bobockému a obecnému zastupiteľstvu za 

veľmi dobrú spoluprácu, za krásne detské ihrisko 

dokončené na jeseň v areáli materskej školy, riešenie 

havarijného stavu kotolne, ako aj za podaný projekt 

na rekonštrukciu vonkajšieho športového areálu. 

Držme si palce, aby projekt, ktorý podala obec, 

vyšiel. 

 

Janka Schreiberová 

 

 

 

 

Ukončili sme našu 19. sezónu v Parku miniatúr v Podolí 
 

Je niečo vyše mesiaca, odkedy sa naše brány pre 

návštevníkov otvorili posledný krát v tomto roku. 

Naše modely si už driemu zimným spánkom 

pozakrývané a poschovávané, okúsili tak trochu aj 

snehovú perinu minulý piatok. Pomaly bilancujeme, 

vyhodnocujeme a samozrejme pripravujeme novinky. 

V krátkosti by sme vám radi ešte priblížili 

uplynulú sezónu. Práce na odkrývaní modelov 

a príprave novej sezóny začali už v polovici marca. 

Veľká noc bola tento rok pomerne skoro, hneď na 

prelome marca a apríla, oproti minulému roku však 

bolo počasie ukážkové. Bolo vidieť, že naši 

návštevníci sa už tešili na to, že konečne môžu 

vyraziť a spoznávať. K Veľkej noci u nás 

neodmysliteľne patria jarné zvyky. Šibačka či vajíčka 

k nám každý rok prilákajú množstvo návštevníkov. 

PARK MINIATÚR – MATÚŠOVO KRÁĽOVSTVO 

 



Ani nie o mesiac sme tu mali Deň otvorených 

dverí, ktorý každý rok organizujeme v spolupráci 

s obcou Podolie. Spestrením hodových atrakcií, 

vystúpenia dychovej hudby bol aj stánok pobočky 

VŠZP. Zároveň sme začali novú aktivitu pre 

detského návštevníka. Už predtým bolo dobrým 

zvykom, že počas vybraných akcií sme pre deti 

pripravili tvorivé dielničky na vybranú tému. Tento 

rok sme skúšobne pripravili takýto program raz 

mesačne, pridali sme k tomu komentované 

prehliadky so sprievodcom a stretlo sa to s veľkým 

ohlasom. V letných mesiacoch boli inšpirované 

rozprávkami, a tak ste u nás mohli stretnúť napr. 

opicu Škoricu. Veríme, že budúci rok budeme 

s komentovanými  rozprávkovými prehliadkami 

pokračovať. Deň detí bol opäť program na celý 

víkend. Rozprávkové bytosti si dali pauzu, disciplíny 

boli úplne iné ako po minulé roky. Keďže náš park už 

nie sú len modely, ale aj zaujímavý prírodný areál, 

zamerali sme ich na lepšie spoznanie prírody a parku, 

v ktorom sa naše modely nachádzajú. Otázky 

o rastlinkách, stromoch a zvieratkách návštevníkov 

zaujali, súťažné úlohy ponúkli novú zábavu. Čo nás 

veľmi potešilo, že sa u nás opäť  po rokoch zastavili 

krásne staré vozidlá. Prvý krát to boli Zlaté stuhy- 

nádherné historické vozidlá rôzneho veku a značiek, 

ktoré mali u nás zastávku počas svojej spanilej jazdy 

v regióne. Neskôr to bol zraz malých hrkotajúcich 

a čmudiacich autíčiek- trabantov, ktoré vyčarili 

nejeden úsmev na tvári našich návštevníkov. 

Nasledovala sezóna školských zájazdov, ktorá nás 

naplno zamestnala. Ani sme nezbadali, ako nám na 

dvere klopú prázdniny. Aby ste si prehliadku u nás 

mohli spestriť, pripravili sme opäť Letnú pátračku. 

Z viac ako 280 súťažných lístkov sme vyžrebovali 

desiatku šťastlivcov nielen zo Slovenska. Užívali sme 

si pomerne peknú jeseň, ktorá ponúkla návštevníkom 

možnosť vyraziť ešte na výlety, samozrejme aj 

k nám. Sezónu sme ukončili na konci jesenných 

prázdnin a sviatok Všetkých svätých. 

Každá poriadna sezóna u nás sa nezaobíde bez 

nových modelov, ktoré priťahujú pozornosť nielen 

vracajúcich sa návštevníkov. Minuloročnú novinku – 

model Oravského hradu nie je veru ľahké prekonať . 

Ale poľovnícky zámoček Hohenloe z Tatranskej 

Javoriny či zaniknutý zámoček na Kamennom stolci 

z Moravian nad Váhom určite veľmi oživili a skrášlili 

našu expozíciu.  Celkovo pribudlo do expozície 

v tomto roku 10 modelov, rozpracovali sme model 

hradu Muráň. Novinky boli pestré, je medzi nimi 

rodný dom Jána Domastu, vodárenská veža  

z Príbeníku a vodárenská veža Várdomb 

z Bernolákova spolu s ruinou hradu Čeklís, kaštieľ 

z Betlanoviec a iné. Naša expozícia tak prekročila 

100-vku. Poradové číslo 100 u nás má krásny model 

Jurkovičovej rozhľadne, ktorej originál stojí na 

vrchole Brňov nad skanzenom v Rožnove pod 

Radhoštem. Je to model s príbehom. Začali sme na 

ňom pracovať ešte v roku 2011, potom sme ho taký 

rozrobený uložili do depozitu. Prednosť získali iné 

modely. Na jar tohto roku sme sa rozhodli dokončiť 

ju, krásna hrazdená stavba už počas hlavnej sezóny 

očarila nejedného návštevníka. Aby sa nám do 

expozície všetky nové modely pomestili, museli sme 

rozšíriť aj sieť chodníkov a pripraviť nové základy. 

S čím nám výrazne pomohli viacerí šikovní chlapíci 

z Podolia, za čo im veľmi pekne ďakujeme. Taktiež 

v predajni nám už viac rokov pomáhajú šikovné 

brigádničky z Podolia. Viaceré aktivity bolo možné 

uskutočniť vďaka dotácii obce Podolie a podpore 

z príspevkov  2% z daní za minulý rok, za čo 

všetkým veľmi pekne ďakujeme.  

Ako každý rok aj tento sme boli v hľadáčiku médií. 

Z množstva spomenieme reportáž pre TASR, denník 

Plus jeden deň, rozhovor v Trnavskom rádiu, reláciu 

v slovenskom rozhlase, pre reláciu Dámsky klub 

STVR, pre reláciu na Chalupe TV JOJ, nedávno bola 

odvysielaná pekná reportáž v relácii Objektív Českej 

televízie. Ich záujem nás veľmi teší. Robíme tak 

dobré meno nielen sebe, parku ale aj obci Podolie, 

keďže sa nachádzame v centre regiónu troch hradov. 

Na záver nám zostáva zaželať všetkým našim 

kolegom, spolupracovníkom, partnerom, 

návštevníkom pokojné a príjemné vianočné sviatky 

v kruhu blízkych a do Nového roku hlavne veľa 

zdravia a elánu, veľa cestovateľských plánov 



a námetov a trpezlivosť pri zvládaní každodenných 

povinností. Tešíme sa na to, čo všetko zažijeme a 

objavíme. 

MZ

 

 

 

 

A-mužstvo 
Hodnotí tréner Branislav Palkech: 

Prípravu na jarnú časť 5.ligy Severozápad sme začali 

8.januára a niesla sa v dobrej atmosfére. Absolvovali 

sme 31 tréningových jednotiek na multifunkčnom 

ihrisku a škvárovom ovály v areáli školy. Cieľ bol 

jednoznačný- záchrana v súťaži. Začali sme 

nešťastnou prehrou po veľmi dobrom výkone doma 

s Kaniankou (2:3) a celá jar sa niesla v podobnom 

duchu, kedy sme odohrali veľa kvalitných 

a vyrovnaných zápasov, len s nešťastnou koncovkou 

pre nás, kedy sa prejavila veľká kvalita našich 

súperov, ktorí majú neporovnateľne väčšie možnosti 

pri výbere hráčov do svojich kádrov. Chlapcom treba 

za prístup ku zápasom a tréningom vyjadriť 

poďakovanie, nastupovali proti výberom okresných 

miest ako sú Piešťany, Hlohovec, Partizánske 

a rozhodne sa nemali za čo hanbiť. Uhrali sme 12 

bodov za 3 víťazstvá, 3 remízy a 22 prehier a obsadili 

15. miesto. Zo zväzu bol záujem aby sme aj naďalej 

pokračovali v 5.lige ale po vzájomnej dohode 

všetkých strán sme sa rozhodli odhlásiť zo súťaže 

o poschodie nižšie do 6.ligy Sever, čo sa nakoniec 

ukázalo ako správna voľba. 

Prípravu na nový ročník 2024/25 sme absolvovali 

v areáli štadióna a na našej veľmi kvalitnej trávnatej 

hracej ploche. Odohrali sme prípravné zápasy proti 

Trebaticiam (0:3) Novému Mestu (0:2) a Očkovu 

(4:5). V 1.kole sme vycestovali v oklieštenej zostave 

do Košece a prehrali nešťastne po nepriazni rozhodcu 

a zahodených príležitostiach 0:3. Následne sme 

privítali víťaza predchádzajúceho ročníka Pruské 

a zvíťazili nádherným gólom Macháča 1:0. V 3.kole 

sme vycestovali do Opatovej, ktorá nás vyškolila 

z efektivity a nadelila nám 6:1. Po debakli sme si 

doma napravili chuť proti Zemianskym Kostoľanom 

4:1. V ďalšom kole sme privítali Nemšovú, ktorá 

podala výborný výkon a nedala nám šancu- 0:2. 

Následne sme remizovali na pôde Novej Dubnice- 

1:1 a v dohrávanom stredajšom stretnutí sme si 

odviezli všetky body z Plevníka po výhre 1:0. 

V ďalšom vonkajšom zápase sme už nebodovali 

a prehra v Nitrianskom Rudne 1:3 bola spravodlivá. 

V 10.kole k nám zavítali Nováky a v peknom zápase 

sme zvíťazili 4:1. Následne sme zavítali na pôdu 

tabuľkového suseda z Košeckého Podhradia, avšak 

v zápase ktorému by viac sedela remíza sme ťahali za 

kratší koniec a nešťastne prehrali 0:1. Záver jesene 

nás postretol vo veľmi dobrej forme, keď sme najprv 

zdolali lídra a víťaza jesene Melčice Lieskové 1:0, 

nasledovala prehra po paradoxne najlepšom výkone 

vonku v Uhrovci-0:4. Na túto prehru sme zabudli už 

o týždeň, keď sme v pamätnom zápase v Kľúčovom 

nedali domácim šancu a zvíťazili 6:0. Domácich 

fanúšikov sme potešili aj v poslednom kole, keď sme 

v dramatickom zápase zvíťazili 3:1. V tabuľke sme 

obsadili s 22 bodmi konečné 7. miesto zo 16 

účastníkov, za 7-víťazstiev, jednu remízu a 7 prehier. 

Strelili sme 23 gólov a 25 inkasovali. Máme dvoch 

strelcov so 7 gólmi- Dano Pyšný+ Timo Feranec, po 

2 góly strelili Marek Gajdošík+ Matúš Feranec. Naša 

hra bola postavená na kvalitných výkonoch 

brankárov (Beňuš/Palkech) a spoľahlivej stopérskej 

OBECNÝ ŠPORTOVÝ KLUB PODOLIE 



dvojici Ohrablo/Vrba. Kraje obrany sme posilnili 

novými mladými hráčmi Šupka, Krajčo, ktorí k nám 

prišli na hosťovanie z Hornej Stredy a Piešťan. Stred 

poľa mali pod palcom bratia Marek a Ľuboš 

Gajdošíkovci, starosta obce Bobocký a Matúš 

Feranec. Kraje zálohy mali na starosti Marko Udržal, 

Daniel Pyšný, Alex Drexler a na hrote útoku operoval 

strelecky disponovaný Timo Feranec ku ktorému 

alternoval Stano Macháč. Veľmi dobre zapadli aj 

chlapci čo odohrali menšiu minutáž- Martin Udržal, 

Rado Madara, Hanic, Uhlík, Helbych. 

Veľká vďaka patrí obetavej manželskej dvojici 

Rudkovi a Majke Bobockým, ktorí udržujú kultúrne 

prostredie v celom areáli. Toto domáce prostredie si 

pochvaľujú všetci naši súperi, ktorí tvrdia že s tak 

priateľskou atmosférou ako je na štadióne OŠK sa len 

tak nestretnú. Veľká vďaka  patrí obci Podolie, lebo 

nebyť tejto spolupráce, futbal by jednoducho nedal 

prevádzkovať. Rovnako ako aj prezidentovi klubu 

Tomášovi Bobockému, ktorý plní všetky požiadavky 

a sľuby všetkých družstiev, a finančne stabilizuje 

celý chod OŠK, čo je v tejto dobe / dlhodobo veľmi 

náročná úloha. V neposlednom rade sa patrí 

poďakovať našim verným fanúšikom, ktorí nás vedia 

dotlačiť k lepším výkonom a svojou podporou nás 

ženú za víťazstvami. Verím že na jar ich bude ešte 

viac. Na záver chcem popriať všetkým občanom obce 

krásne a pokojné prežitie vianočných sviatkov 

a všetko dobré do nového roku 2025. 

 
U11 

Jarnú časť sezóny 2023/24 naši najmenší futbalisti 

kategórie U11 zakončili na 9. mieste spomedzi 14 

mužstiev, s bilanciou 9 výhier, 5 remíz a 12 prehier. 

Najlepšími strelcami mužstva boli: Miroslav Herák 

(34 gólov), Karči Kačány(14), Michael Zervan (13), 

Dávid Červeňanský (8), Dominik Ray (7). Väčšia 

časť kádru vekovo spadala do rovnakej kategórie aj 

pre ďalší súťažný ročník, čo nám sľubovalo veľký 

potenciál napredovania. Tréner Majo Hadbábny sa 

presunul ku kategórii U13 a počas leta sa nám 

podarilo zohnať nového trénera, ktorý prevzal 

taktovku nad U11.  

 

Letnú časť nového ročníka hodnotí tréner U11 Tomáš 

Mladý: 

V rámci letnej prípravy sme absolvovali 2 turnaje 

v neďalekých obciach Brunovce a Horná Streda. Na 

prvom turnaji sa družstvo ešte len zohrávalo a taktiež 

sme skúšali rôzne posty. Po zaváhaní v prvom zápase 

s Bankou a následnej výhre s Hornou Stredou sme 

obsadili 3. miesto. 

Poučení chybami z predošlých zápasov chlapci v 

druhom turnaji už nezaváhali a úspešne zdolali 

výbery Hornej Stredy, Piešťan a Drahoviec, čím 

obsadili fantastické 1. miesto. K tomuto výsledku sa 

mimoriadne pričinil Miroslav Herák, ktorý získal 

individuálne ocenenie najlepší strelec turnaja. 

Družstvo taktiež absolvovalo prípravný zápas na 

umelej tráve s Novým Mestom nad Váhom, ktorý 

napriek nepriaznivému výsledku prvého polčasu 5:1 

dokázalo zvrátiť a zvíťazilo 8:9. 

Na úspešné výsledky z prípravy sme nadviazali 

ďalšími výhrami v súťaži, keď sme porazili Hornú 

Stredu a Lubinu-Kopanice. Potom však prišla prvá 

súťažná prehra s kvalitným súperom z Hrádku. 

Následne už prichádzali kolísavé výkony, poznačené 

aj maródkou, no napriek tomu chlapci zimujú na 

peknom 5. mieste spomedzi 14 účastníkov so skóre 

77:73. 

Medzi dôležité zápasy by som zaradil vydreté 

výhry nad Brezovou pod Bradlom a Čachticami, kde 

chlapci ukázali bojovnosť a tímového ducha, aj keď 

v polčase prehrávali 0:3, dokázali zápas otočiť vo 

svoj prospech- 5:3. Na druhú stranu zamrzia prehry s 

Vrbovcami a Myjavou B, kde sme boli minimálne 

vyrovnaným súperom a naše postavenie v tabuľke 

mohlo byť ešte o čosi lepšie. 

Najlepší strelci družstva: 

 1. Miroslav Herák – 31 gólov (4. v súťaži) 

 2. Karol Kačány – 21 gólov 

 3. Andrej Hadbábny / Ivan Herák / Lucas Mladý – 6 

gólov 

 4. Jakub Kerák – 5 gólov 

Úspešná polovica sezóny 2024/2025 je za nami, 

avšak družstvo sa naďalej udržiava v dobrej kondícii 

a trénuje v telocvični. Družstvo má svoje rezervy, ale 

do budúcna vidím veľký potenciál a postupne 

budujeme skvelý ročník. Chlapcom prajem veľa 



šťastia, zdravia a hlavne, nech ich futbal baví.  

Veľké ďakujem patrí taktiež rodičom a vedeniu za 

spoluprácu počas tejto časti sezóny. 

 

U13 

Jarnú časť ročníka 2023/24 naši mladší žiaci ukončili 

na 7. mieste. Výsledkovo sa im moc nedarilo, čo bolo 

spôsobené hlavne slabšou tréningovou účasťou 

a nepravidelnosťou tréningových jednotiek, ktoré sa 

odohrávali na štadióne v Pobedime. Mužstvo sa 

postupne dopĺňalo hráčmi z kategórie U11 a to nám 

ukázalo, že v ďalšom ročníku budú mať chalani 

spoločného družstva Podolie/Pobedim určite naviac. 

Najlepšími strelcami mužstva boli: Luboš Zervan (11 

gólov), Matúš Chromek(4), Aurel Bučko(2), Mirko 

Herák (2). 

V novom súťažnom ročníku už hráči U13 

trénovali pod vedením Maja Hadbábneho na 

domácom štadióne v Podolí a robili nám takisto 

radosť. 

 

Hodnotenie trénera Mária Hadbábneho: 

V tejto sezóne sme hrali spoločne pod hlavičkou 

FK Pobedim. Mužstvo je tvorené hráčmi Podolia (7)- 

David Gábor, Dominik Ray, Karol Kačány, Aurel 

Bučko, David Červeňanský, Miroslav Herák, 

Sebastián Herák; hráči Pobedim (4)- Luboš Zervan, 

Michael Zervan, Erik Miklovič, Denis Majerník+ 

hráč Očkova- Matej Mašán. V jesennej časti sme 

odohrali 7 zápasov s bilanciou 4-víťazstvá, 3-remízy 

a 1 prehra so skóre 22:17 čo nám stačilo na priebežné 

3. miesto. Na 2.miesto strácame iba jeden bod, na 

suverénnu Kálnicu 7 bodov. Pochvala patrí všetkým 

spomenutým hráčom za ich prístup k tréningom aj 

zápasom, pripomenúť musím hlavne prvý zápas vo 

Vrbovciach, kde sme o jedného hráča menej v poli 

boli viac než vyrovnaný súper a nakoniec brali bod 

po remíze 1:1, hoci sme mohli aj vyhrať. Pamätný 

zostane zápas v Potvoriciach, kde naši hráči ukázali 

obrovský charakter a vôľu nevzdávať sa, kedy 

v polčase prehrávali už 0:3 a dokázali otočiť na 4:3. 

Rovnako si veľmi ceníme aj remízu 1:1 v poslednom 

zápase v Kálnici, ktorej sme ako jediné mužstvo po 

vyše roku dokázali zobrať body! Tréningový proces 

prebiehal stabilne 2-3 krát do týždňa vo vynikajúcich 

podmienkach, ktoré nám poskytuje OŠK trávnik + 

rodinné zázemie, za ktoré ďakujeme Rudkovi 

a Majke Bobockým. Po sezóne sme zostali 

v tréningovom procese hlavne v telocvični ZŠ 

Podolie 3x do týždňa. Január – Marec 2025 prebehne 

zimná príprava, vrátane turnajov, po ktorej určite 

chceme zaútočiť na konečné druhé miesto. Po 

skončení sezóny sme mali už tradičné posedenie 

s rodičmi a deťmi, kde sa zúčastnilo okolo 40 rodičov 

a 20 detí- hráčov U11+U13.   

Strelcami mužstva na jeseň boli: Luboš Zerva 

(14), Aurel Bučko (5), Karol Kačány (2), Erik 

Miklovič (1) 

Na záver, verím, že jarná časť bude ešte lepšia, 

budú sa nám vyhýbať zranenia a obhájime popredné 

miesta v konečnej tabuľke. Poďakovanie patrí firme 

AIRLUFT, Travel&Transport, Rudkovi+Majke 

Bobockým, rodine Zámečníkovej (Roman+ Jitka), 

rodine Gáborovej (Martin+Martina), prezidentovi 

klubu Tomášovi Bobockému a samozrejme všetkým 

rodičom.  

 

Očami  prezidenta 

S futbalovým rokom 2024 musí vládnuť celková 

spokojnosť po všetkých stránkach. Pre mňa osobne je 

najväčším pozitívom fakt, že sa nám ešte viac 

podarilo stabilizovať mládež. S príchodom trénera 

Tomáša Mladého z Brunoviec sme zintenzívnili 

prácu s dobre obsadenými ročníkmi detí v kategórii 

U11 a rovnako aj prirodzený posun Maja 

Hadbábneho ku kategórii U13 má evidentné 

výsledky, ktoré pevne verím budú na jar ešte 

gradovať. Nastavená pravidelnosť tréningov je na 

výbornej úrovni. Túto dobre nastavenú filozofiu 

podporuje aj záujem detí z okolitých dedín pôsobiť 

v našom klube. Nutno podotknúť, že dvere u nás 

majú otvorené všetky deti, ktoré by sa chceli pridať 

aj v priebehu rozbehnutého ročníka. Veľmi dobrú 

spätnú väzbu cítiť aj od rodičov, ktorý nám pomáhajú 

hlavne pri cestovaní na vonkajšie zápasy a sú ochotní 

aj takouto formou podporovať klub. Na oplátku sa im 

snažíme odplatiť formou, že od nich nevyberáme 

žiadne členské, ako je v okolitých kluboch zvykom, 

deťom sa snažíme každý rok poskytovať novšie 

športové vybavenie (dresy, súpravy, lopty) a aj 

spoločne vytvárať športovo-kultúrne akcie pre deti 

a rodičov, ako bolo napríklad počtami hojne 

obsadené letné aj zimné ukončenie sezóny, z ktorých 

sa stáva tradícia. Hlavne legendárny zápas „Rodičia 

VS Deti“ upevnil ešte viac toto rodinné futbalové 

prostredie v rámci OŠK a určite nebol posledný. Na 

leto už pripravujeme „futbalový tábor“.  

Stabilná situácie je aj v radoch A-mužstva. 

Rozhodnutie ísť po skončenej sezóne o ligu nižšie 

bolo jednoznačne správne a rozumné, a naplnilo naše 

očakávania. Tým hlavným bolo potešiť domácich 

fanúšikov a odmeniť sa im víťazstvami, čo sa nám 

čiastočne aj podarilo. Aj keď bol začiatok sezóny 

trocha kostrbatý, vhodným doplnením kádra sa nám 

podarilo prehupnúť do lepšej polovice súťažného 

poľa. Verím že na jar nadviažeme hlavne na záver 

sezóny, kedy sme na našom trávniku podávali 

kvalitné výkony a dokázali poraziť mužstvá z čela 

tabuľky. Čaká nás dlhá a náročná zimná príprava, 

zápasy proti mužstvám z vyšších líg. Keďže tréner 

Palkech odvádza s mužstvom dobrú prácu a dokáže 

hráčov zdravo namotivovať, ruka v ruke so 



stúpajúcou podporou fanúšikov OŠK sa nám pevne 

verím podarí ešte naše súčasné postavenie v tabuľke 

na jar vylepšiť. 

Toto všetko by sa nedokázalo realizovať bez 

finančnej a materiálnej podpory sponzorov a darcov. 

Preto ma veľmi teší aj fakt, že z roka na rok stúpa 

počet ľudí, ktorý futbal v Podolí podporujú. Musím 

spomenúť a poďakovať sa hlavne týmto subjektom: 

Obec Podolie, Forbo Siegling Malacky,  Air luft (rod. 

Radošinská), MJK Slovpil (Jaroslav Kubrický) 

Autodoprava Miloš Helbych, ATM bus- (Majo 

Feranec), Ulstrup Plast s.r.o. 

Značnú časť nákladov na chod klubu sme aj tento 

rok vykryli príspevkami 2% daní. Touto formou 

môže aj v budúcom roku prispieť na chod klubu 

každá fyzická alebo právnická osoba/firma, kto sa 

rozhodne poukázať svoje 2% našej mimovládnej 

organizácii – občianskemu združeniu OŠK Podolie. 

Všetkým týmto prispievateľom patrí obrovská vďaka. 

V neposlednom rade ďakujem každému jednému 

futbalistovi a trénerom, ktorí si počas roka 2024 

obliekol Podolský dres a reprezentuje tak našu obec. 

Verím, že v roku 2025 sa stretneme v plnom 

zdraví a v hojnom počte na našom štadióne ako na 

ihrisku, tak aj na tribúnach. 

Tomáš Bobocký 

 

 

 

 
Povinnosti občanov pri daniach z nehnuteľnosti 

a poplatku za komunálny odpad 

Daň z nehnuteľností je miestnou daňou, ktorú ukladá 

obec. Príslušnosť sa stanovuje podľa miesta, kde sa 

nehnuteľnosť nachádza. Daň z nehnuteľností sa platí 

vopred. Na vyrubenie dane je rozhodujúci stav k 1. 

januáru príslušného zdaňovacieho obdobia. 

Na zmeny skutočností rozhodujúcich pre daňovú 

povinnosť, ktoré nastanú v priebehu zdaňovacieho 

obdobia, sa neprihliada. Neplatí to pri nadobudnutí 

nehnuteľnosti dedením. 

Pri nadobudnutí nehnuteľnosti dedením v 

priebehu roka daňová povinnosť dedičovi 

vzniká prvým dňom mesiaca nasledujúceho po dni, v 

ktorom sa dedič stal vlastníkom nehnuteľnosti na 

základe právoplatného dedičského rozhodnutia. 

Daňové priznanie sa podáva do 30 dní odo dňa 

vzniku daňovej povinnosti. 

 

Oznamovacia povinnosť pri poplatku za 

komunálny odpad 
 

Poplatník je povinný v priebehu zdaňovacieho 

obdobia oznámiť obci vznik poplatkovej povinnosti 

do 30 dní odo dňa vzniku poplatkovej povinnosti 

a uviesť identifikačné údaje rozhodujúce na určenie 

poplatku. Ak požaduje zníženie alebo odpustenie 

poplatku žiak alebo študent, občan s trvalým 

pobytom, ktorý sa v obci nezdržiava viac ako 90 dní, 

predložiť aj doklady, ktoré odôvodňujú zníženie 

alebo odpustenie poplatku. Žiadosť o zníženie alebo 

odpustenie poplatku za komunálny odpad je potrebné 

podať v januári. Tlačivo je k dispozícií na obecnom 

úrade aj na webovej stránke obce. 

Po schválení dodatku č 3 k VZN č.4/2019 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálny odpad sa mení aj spôsob zníženia 

poplatku. Viac sa dočítate v článku „Odpadové 

hospodárstvo“. 

 

!!! SUSEDSKÉ SPORY !!! 

 

Podľa § 127 ods. 

1 Občianskeho 

zákonníka (ďalej 

len „OZ“) 

vlastník veci sa 

musí zdržať 

všetkého, čím by 

nad mieru 

primeranú pomerom obťažoval iného alebo čím 

by vážne ohrozoval výkon jeho práv. Preto najmä 

nesmie ohroziť susedovu stavbu alebo pozemok 

úpravami pozemku alebo úpravami stavby na ňom 

zriadenej bez toho, že by urobil dostatočné opatrenie 

na upevnenie stavby alebo pozemku, nesmie nad 

mieru primeranú pomerom obťažovať susedov 

hlukom, prachom, popolčekom, dymom, plynmi, 

parami, pachmi, pevnými a tekutými odpadmi, 

svetlom, tienením a vibráciami, nesmie nechať 

chované zvieratá vnikať na susediaci pozemok a 

nešetrne, prípadne v nevhodnej ročnej dobe 

odstraňovať zo svojej pôdy korene stromu alebo 

odstraňovať vetvy stromu presahujúce na jeho 

pozemok. 

O tom, či ide o obťažovanie nad mieru primeranú 

pomerom rozhoduje súd v týchto prípadoch: 

 

❖ Obťažovanie hlukom a vibráciami. 

Okrem súdov, ochranu pred hlukom poskytuje aj 

zákon č. 355/2007 Z. z. o ochrane, podpore a 

rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov (ďalej len „ZoZdrav), v znení 

neskorších predpisov. Podľa § 27 ods. 1 zákona č. 

355/2007 Z. z. fyzická osoba-podnikateľ a 

INFORMÁCIE Z OBECNÉHO ÚRADU 



právnická osoba, ktoré používajú alebo prevádzkujú 

zdroje hluku, infrazvuku alebo vibrácií, správca 

pozemných komunikácií, prevádzkovateľ vodnej 

cesty, prevádzkovateľ dráhy, prevádzkovateľ 

letiska, a prevádzkovatelia ďalších objektov, ktorých 

prevádzkou vzniká hluk (ďalej len „prevádzkovateľ 

zdrojov hluku, infrazvuku alebo vibrácií“), sú 

povinní zabezpečiť, aby expozícia obyvateľov a ich 

prostredia bola čo najnižšia a neprekročila prípustné 

hodnoty pre deň, večer a noc ustanovené 

vykonávacím predpisom. Príslušným orgánom je 

regionálny úrad verejného zdravotníctva (ďalej 

len „RUVZ“). V prípade, že hluk cez deň spôsobuje 

fyzická osoba, môže poškodený podať na obec 

„Návrh na vydanie predbežného opatrenia na ochranu 

proti zrejmému zásahu do pokojného stavu v zmysle 

§ 5 Občianskeho zákonníka“. 

Ochranu pred hlukom spôsobenú fyzickou osobou – 

porušenie nočného kľudu, je potrebné sa obrátiť 

na políciu. 

 

❖ Tienenie stavbou 

V prípade, že ide o námietku v stavebnom konaní 

(budúca imisia), rozhoduje stavebný úrad na 

základe predloženého svetlotechnického posudku. 

 

❖ Obťažovanie včelami, chovanými holubmi  

Obťažovanie pri premnožení holubov voľne žijúcich 

rieši obec v spolupráci s RUVZ a regionálnou 

veterinárnou a potravinovou správou. V prípade 

obťažovania hmyzom a hlodavcami je potrebné sa 

obrátiť na RUVZ, ktorý v zmysle § 54 je oprávnený 

vykonať štátny zdravotný dozor. 

 

❖ Obťažovanie padaním lístia, ihličia a plodov 

na susedný pozemok 

Úroda ovocia (plodov) na previsoch je vo vlastníctve 

vlastníka stromu, pretože ovocie je súčasť stromu 

a strom zase súčasť pozemku. Vlastník susedného 

pozemku  je povinný umožniť vlastníkovi stromu, 

aby si ovocie zo susednej nehnuteľnosti pozbieral 

a odniesol (§ 127 ods. 3 OZ). V prípade 

odstraňovania koreňov a vetiev presahujúcich na 

susedný pozemok ust. § 127 ods. 1 OZ oprávňuje 

vlastníka, že môže odstrániť prenikajúce korene 

a vetvy stromu na jeho pozemok  iba šetrným 

spôsobom a vo vhodnej ročnej dobe. Nariadiť 

odstránenie stromu môže len súd. 

 

❖ Padajúca napr. omietka, škridly na susednú 

nehnuteľnosť 

Podľa § 86 ods. 1 stavebného zákona vlastník stavby 

je v súlade s dokumentáciou overenou stavebným 

úradom a s rozhodnutím stavebného úradu (stavebné 

povolenie, kolaudačné rozhodnutie) povinný 

udržiavať stavbu v dobrom stavebnom stave tak, aby 

nevznikalo nebezpečenstvo požiarnych a 

hygienických závad, aby nedochádzalo k jej 

znehodnoteniu alebo ohrozeniu jej vzhľadu a aby sa 

čo najviac predĺžila jej užívateľnosť. 

Podľa § 86 ods. 2 stavebného zákona ak vlastník 

stavbu riadne neudržiava, môže mu stavebný úrad vo 

verejnom záujme nariadiť, aby sa v určenej lehote 

a za určených podmienok postaral o nápravu. 

Užívatelia bytov a nebytových priestorov sú povinní 

umožniť vykonanie nariadenej údržby stavby. 

Povinnosť postarať sa o nápravu možno nariadiť 

vlastníkovi stavby len vo verejnom záujme, nie 

v súkromnom záujme. Ak omietka a škridly 

nepadajú na verejné priestranstvo (napr. miestnu 

komunikáciu, chodníky) absentuje verejný záujem, 

ale ide o záujem súkromný.  

Podľa § 6 OZ ak hrozí neoprávnený zásah do práva 

bezprostredne, môže ten, kto je takto ohrozený, 

primeraným spôsobom zásah sám odvrátiť. 

Ohrozený má v prípade vážneho ohrozenia právo 

domáhať sa ochrany na súde podľa v zmysle § 417 

ods. 2 OZ, aby súd ohrozovateľovi uložil povinnosť 

vykonať vhodné a primerané opatrenia na odvrátenie 

hroziacej škody. 

Je povinnosť oplotiť si pozemok? 

 

Podľa § 12 ods. 1 vyhl. č. 532/2002 Z. z. ktorou sa 

ustanovujú podrobnosti o všeobecných technických 

požiadavkách na výstavbu a o všeobecných 

technických požiadavkách na stavby užívané 

osobami s obmedzenou schopnosťou pohybu 

a orientácie pozemok zastavaný stavbou musí byť 

oplotený, ak: 

a) stavba môže pôsobiť nepriaznivo na životné 

prostredie, 

b) treba zamedziť voľný pohyb osôb alebo zvierat, 

c) stavbu treba chrániť pred okolitými vplyvmi, 

d) stavbu treba chrániť pred vstupom neoprávnenej 

osoby. 

 

Podľa § 127 ods. 2 OZ ak je to potrebné a ak to 

nebráni účelnému využívaniu susediacich pozemkov 

a stavieb, môže súd po zistení stanoviska príslušného 

stavebného úradu rozhodnúť, že vlastník pozemku je 

povinný pozemok oplotiť. Stanoviskom príslušného 

stavebného úradu súd nie je viazaný. Vlastníkovi 

pozemku však zo žiadneho právneho predpisu 

nevyplýva povinnosť oplotiť svoj pozemok. 

 

OcÚ Podolie



 

 

 

Už rok sa tešíme z vynovenej cesty od pálenice až po 

Bufet pod lipami. Bohužiaľ, s novou cestou nevznikol 

bezpečnejší prejazd a viac priestoru pre účastníkov 

cestnej premávky. Na cestu sa presťahovali autá, ktoré 

tam parkujú. Častokrát sú zaparkované po oboch 

stranách cesty a zostáva ledva jeden jazdný pruh na 

prejazd. Sťažujú sa cyklisti, bežní vodiči, vodiči 

autobusov, hasiči nemajú dobrý prejazd, zimná údržba je 

veľmi sťažená a cesta sa nedá v niektorých úsekoch 

dobre upraviť, je to nebezpečné pre všetkých na 

bicykloch, často sú takto ohrozené deti alebo starší 

ľudia. 

Najskôr mi dovoľte poďakovať všetkým, ktorí na 

to myslia, otvoria si svoje brány a zatiahnu autom na 

vlastný pozemok alebo využijú obecné odstavné 

plochy, resp. miesta, na ktorých nezavadzajú. A to aj vtedy, keď musia parkovať kúsok ďalej od svojho domu. 

Veľmi si vážim, že myslíte na ostatných. Často sú to tí najzraniteľnejší, ktorým takto vytvárate bezpečnejšie 

podmienky na pohyb. 

Po neustálom dopyte zo strany občanov a podávaní 

podnetov, aby sme danú situáciu riešili sme sa s poslancami 

rozhodli, že už nebudeme zatvárať oči pred nezodpovedným 

parkovaním, čím sa ohrozuje bezpečnosť cestnej premávky, 

cyklistov ale i chodcov. 

Áut pribúda, cesty sú zapratané aj v iných obciach. Preto 

sme sa dali dokopy so starostkami a starostami okolitých obcí 

a spoločne hľadáme riešenie pre bezpečnejšie cesty.  

Riešenie pre bezpečnejšie cesty je aplikácia už od roku 

2011 schválenej dane za užívanie verejného priestranstva! 

Rozhodli sme sa, že túto daň aplikujeme v roku 2025. Cena za užívanie priestranstva motorovým vozidlom je 

stanovená na sumu 20 €/mesiac (nákladné auto 50 €/mesiac). Samozrejme užívať parkovaním verejné priestranstvo 

je dovolené len v súlade so zákonom o cestnej premávke. Týmto opatrením nám nejde, aby sme získali peniaze do 

rozpočtu, ale chceme motivovať obyvateľov, aby na odstavenie svojich áut viac využívali vlastné pozemky, a tak 

odbremenili verejný priestor od množstva parkujúcich vozidiel a aby boli cesty a chodníky bezpečne zjazdné. Daň 

chceme aplikovať až od 1. 9. 2025, aby mali obyvatelia a obyvateľky čas upraviť svoje pozemky na parkovanie. 

Od 1. 9. 2025 budú teda ľudia, ktorí majú k dispozícii vlastný pozemok, na ňom parkovať ako doteraz, bez 

dane. Tí, ktorí takú možnosť nemajú alebo chcú 

radšej odparkovať svoje auto na verejnom 

priestranstve, budú musieť uhradiť daň za 

využívanie verejného priestranstva (jedná sa 

o dlhodobé parkovanie). A zároveň parkovať v 

súlade s dopravnými predpismi (to znamená tak, 

aby bol dodržaný prejazd vzhľadom na jazdný pruh 

a šírku cesty, aby auto neparkovalo na chodníku, 

ani na zeleni…). 

Zároveň vás chcem znova upozorniť, že od 

1.októbra 2023 platí na Slovensku celoplošný 

zákaz parkovania na chodníku. Nechajme ho 

tým, ktorí ho na bezpečný pohyb potrebujú – 

napríklad rodičia s detským kočiarom, deti na pešo alebo na odrážadle, dedo alebo babička na poobedňajšej 

prechádzke, žiaci a žiačky na ceste zo školy alebo pracujúci po ceste domov. 

CHODNÍK, CESTA A VEREJNÁ ZELEŇ NIE SÚ NA PARKOVANIE 



Pri porušovaní parkovania na chodníku, kde nebude zachovaný potrebný priestor pre chodcov, budeme 

využívať objektívnu zodpovednosť. Samozrejme, chceme vodičov vychovávať a najskôr vás budeme upozorňovať 

na nesprávne parkovanie, no po 1.9.2025 budeme už nútení udeľovať pokuty. 

Veríme, že chápete dôvod, pre ktorý to robíme a budete nás podporovať tým, že sa budete navzájom 

upozorňovať a aj tí, ktorí parkujú najhoršie si to uvedomia a niečo pre to urobia. Všetci chceme mať pekné cesty 

a chodníky, chceme po nich bezpečne chodiť a nie sa cítiť v ohrození.  

Za všetkých obyvateľov a obyvateľky Podolia a v mene celého obecného zastupiteľstva ďakujem všetkým 

tým, ktorí NEPARKUJETE na ceste a chodníku. Prispievate tak k bezpečnej premávke pre nás všetkých. V 

autách, na bicykloch aj peši. 

Starosta obce, Rastislav Bobocký 

 

 

 
 

V minulom roku sme sa rozhodli, že dáme načipovať smetné nádoby na komunálny odpad. Bolo to najmä za 

účelom lepšej evidencie nádob, evidencie vývozov a tiež samozrejme aj forma na určenie spravodlivejších 

poplatkov za komunálny odpad. Len zlepšenou evidenciou sme tento roku ušetrili takmer 4 tis. €. 

Od roku 2025 mal všetok odpad ísť na mechanicko-biologickú úpravu (MBÚ) a tak, ako to už v našej republike 

býva zvykom, pravidlá sa neustále menia. Nie je tomu inak ani tento rok, keď najskôr bolo v októbri avizované 

90%-né zvýšenie cien za 1t odpadu. To sa však v novembri zmenilo poslaneckým návrhom v parlamente. A tak 

Marius Pedersen zvyšuje ceny za odvoz odpadu o 3% + 3% bude navýšenie o DPH a likvidácia odpadu na skládke 

sa zvyšuje o 10% + 3% zvýšenie o DPH. Takže opäť sa nám aj tak ceny zvyšujú. 

Ako dokážeme na túto situáciu reagovať? Jednoducho. Stačí, aby sme znížili čo najviac komunálneho odpadu. 

Čipovanie nádob nám v tomto smere veľmi pomohlo, pretože množstvo domácností sa začalo viac separovať, čo sa 

prejavilo na výraznom znížení vyprodukovaného množstva komunálneho odpadu. Z 280 t sme klesli na 240t. 

Avšak, stále je to málo. Stále veľké množstvo domácností vôbec nerieši nejakú separáciu. Aktuálne vyprodukujeme 

v priemere na osobu za rok 135 kg komunálneho odpadu (odpad, ktorý končí v čiernej nádobe) a 20 kg 

veľkoobjemového odpadu. Veríme, že v priebehu dvoch rokov, kedy má vstúpiť už vraj na 100% do platnosti 

MBÚ, budeme produkovať priemerne 70 kg odpadu na osobu za rok. Potom tie ceny nebudú pre nás ani tak 

boľavé. Taktiež už uvažujeme, že pôjdeme po vzore iných obcí, že znížime frekvenciu zberu odpadu na 3 a možno 

až 4 týždne, pretože čipovanie nám ukázalo, že je to úplne reálne, keďže množstvo domácností má poloprázdne 

nádoby a viaceré dávajú už teraz smetnú nádobu von raz za mesiac, alebo dva. 

Asi sa pýtate ako je to možné? Odpoveď je jednoduchá. Odpad dávajú tam, kde patrí. Sú snaživí v separovaní. 

Každý si vie veľmi jednoducho znížiť množstvo odpadu a to tým, že BIO odpad a kuchynský odpad nebudete 

hádzať do čiernej nádoby, ale do hnedej, ktoré sú rozmiestnené na stojiskách po obci. Až 40 % množstva odpadu 

v čiernej nádobe tvorí práve BIO a kuchynský odpad. 

Poplatok za odpad v roku 2025 

Poslanci sa uzniesli, že poplatok za odpad sa bude v roku 2025 vyrubovať už aj na základe získaných údajov 

z načipovaných nádob. Každej domácnosti sa podľa počtu členov v domácnosti vypočítal priemer množstva 

vyprodukovaného odpadu na 1 zvoz/osoba. Zistili sme, že máme v obci občanov, nazvali sme ich „extrémisti“, 

ktorí vyprodukujú za dva týždne menej ako 1,5 kg ZKO odpadu na osobu. Poslanci vytvorili na komisii 

jednoduchú  „MOTIVAČNÚ“ tabuľku, podľa ktorej budeme počítať výšku poplatku pre jednotlivé domácnosti: 

1. do 35 kg/osoba/rok bude poplatok 27 €/osoba 

2. 36 – 50 kg/osoba/rok bude poplatok 35 €/osoba 

3. 51 – 60 kg/osoba/rok bude poplatok 38 €/osoba 

4. Viac ako 60 kg/osoba/rok bude poplatok 42 €/osoba 

Všetci poslanci, pracovníci OcÚ a pán starosta veria, že toto bude motivačné aj pre ostatné domácnosti a všetci 

spoločne sa pričiníme o to, aby sme sa s množstvom vyprodukovaného zmesového komunálneho odpadu dostali 

pod 130 t za rok, t.j. 70 kg na osobu. Potom by sa mal poplatok za odpad ustáliť, hoci aj zvozová spoločnosť zvýši 

ceny alebo aj keď príde do platnosti MBÚ. Buďme všetci zodpovední a ďakujeme za spoluprácu. 

OcÚ Podolie 

ODPADOVÉ HOSPODÁRSTVO V NAŠEJ OBCI 



 
 

 

 
Počas druhej adventnej nedele sme pripravili v 

knižnici príjemné vianočné spomalenie. Pod vedením 

grafičky Júlie Gavačovej dospelí a deti vytvárali 

koláže z ilustrácii z vyradených kníh. Staré knihy, aj 

keď sa už rozpadávajú, často obsahujú nádherné 

ilustrácie významných umelcov a umelkýň. Takto 

sme im mohli dať nový život v podobe obrázkov. 

Prišli ľudia nielen z Podolia, ale aj z Očkova, 

Pobedima, či dokonca z Trenčína. Deti a rodičov 

potešil i detský kútik. Kým dospelí a starší tvorili, 

najmenší sa hrali. Vydarené podujatie budeme určite 

opakovať aj v budúcom roku.     

 

Mirka Gúčiková 

Dobrovoľná knihovníčka

 

 

 

 

 

23.12.2024 – 6.1.2025 bude Obecný úrad zatvorený 
V prípade vyriešenia neodkladných záležitostí volajte na telefónne čísla: 

0948 98 11 06 (07) 
 

Obecné prevádzky/zberný dvor 
z dôvodu čerpania dovolenky budú zatvorené 

od 23.12. – 06.01.2025 

V prípade vyriešenia neodkladných záležitostí volajte na telefónne číslo: 

0948 98 11 08 
 

Do pozornosti dávame nové telefónne čísla na pracovníkov a pracovníčky OcÚ. Pevná linka bude od 1.1.2025 

už nefunkčná. Dovoláte sa iba na nasledovné čísla: 

 

➢ 0948 98 11 01 starosta obce:    Rastislav Bobocký 

➢ 0948 98 11 05 účtovníctvo:    Katarína Červeňanská 

➢ 0948 98 11 06 matrika, evidencia:   Alžbeta Augustínová 

➢ 0948 98 11 07 podateľňa, dane, odpady: Dana Ščepková 

➢ 0948 98 11 08  prevádzky obce:    Ivan Bobocký 

 

V KNIŽNICI SME TVORILI KOLÁŽE 

OTVÁRACIE HODINY OBECNÉHO ÚRADU A OBECNÝCH PREVÁDZOK POČAS VIANOČNÝCH 

SVIATKOV 

 



 

 

 
Patrí dnes už medzi zabudnuté remeslá. Olejkári boli vlastne ľudoví liečitelia. Na Slovensku mali bohatú a dlhú 

tradíciu už od 16. storočia. Najviac bolo toto remeslo rozšírené na Turci, na Považí, Orave, Liptove a Spiši, pretože 

v týchto oblastiach odpradávna rástlo veľa bylín, ktoré sa v olejkárstve využívali. Príchodom jezuitov do Kláštora 

pod Znievom v 17. storočí bola otvorená prvá lekáreň. V samotnej obci pôsobilo až 113 olejkárskych rodín. To 

podnietilo rozmach olejkárstva a remeslo zažívalo svoju najväčšiu slávu v 18. a 19. storočí. Kto dnes na Slovensku 

vie, že z lekárne v Kláštore pod Znievom sa vyvážali liečivé extrakty až do ďalekej Ázie a na európske kráľovské 

dvory? Zmeny v zdravotnej starostlivosti spôsobili postupné zanikanie olejkárstva, časť olejkárov sa preorientovala 

na podomové obchodovanie s tovarom dennej spotreby napr. galantérnym, poľnohospodárskym náradím, časť 

pestovala šafran a obchodovala s ním. Po 1. Svetovej vojne toto remeslo zaniklo úplne.   

 

Svätojánsky olej 

Veriaci ľudia v minulosti dávali do súvisu krvavočervenú šťavu kvetu ľubovníka bodkovaného s krvou a ranami 

Ježiša Krista. Červená šťava tejto rastliny budila dojem, akoby červené kvapky krvi nášho Spasiteľa žili uchované 

v červenom farbive zlatožltých kvetov. Na deň sv. Jána, ktorý je symbolom posvätných síl svetla a tepla má táto 

rastlinka najväčšiu silu. V stredoveku považovali ľubovník za silu proti 

čarodejníctvu a nástrahám diabla, chránil tiež pred hromom a bleskom.  

Jánsky olej je naozaj najlepším liečivom na rany, zmierňuje bolesti , 

zabraňuje zápalom. Je vhodný na ošetrovanie drsnej pokožky, ale aj ako 

účinný prostriedok na vtieranie pri bolestiach chrbtice, seknutí v krížoch aj 

reumatizme. Používa sa pri popáleninách a slnečnom úpale. Dojčatá 

s boľavým bruškom sa upokoja, keď im bruško pomasírujeme jánskym 

olejom. Tiež sa používal na hojenie všetkých rán domácich zvierat. 

 

POZOR: táto rastlinka môže vyvolať podráždenie pokožky (začervenanie, 

svrbenie a vyrážky) a pri ľubovníkovej olejovej kúre sa treba vyhýbať 

opaľovaniu!  

Tento preslávený prírodný liek by nemal chýbať v žiadnej domácnosti.  

Ľahko si ho vyrobíte sami.  

 

POSTUP: kvety natrháme za slnečného počasia. Naložíme ich voľne po 

hrdlo do tmavej sklenenej fľaše a zalejeme panenským slnečnicovým 

alebo olivovým olejom. Fľašu uzatvoríme korkovým štupľom 

a postavíme na 4 – 5  týždňov  na slnečné a teplé miesto. Občas fľašu 

potrasieme. Olej prefiltrujeme cez bavlnené plátno a dobre vytlačíme. 

Uchovávame ho v sklenenej fľaši. Zostane krásny červený. Liečivú silu 

si udrží 2 roky. 

Katarína Červeňanská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pozvánka na ples 
Vážení rodičia a široká verejnosť!  

Rada rodičov v spolupráci so ZŠ s MŠ Podolie a obcou Podolie Vás srdečne pozývajú 

na 20. Fašiangový školský ples, ktorý sa bude konať v sobotu 8.2.2025 od 19.30 hod. 

v KD Podolie. Do tanca hrá HS Forte Sorte. Ples otvoria naši žiaci tancom. Je 

pripravená bohatá tombola. Cena vstupenky je 40 € a v nej je zahrnutá 2x teplá večera, 

candy bar, welcome drink a káva. 

Príďte sa zabaviť a podporiť školu Vašich detí. Výťažok z plesu bude použitý 

na podporu vzdelávania detí a žiakov ZŠ s MŠ Podolie. 

OLEJKÁRSTVO 



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stiahnite si mobilnú aplikáciu obce Podolie a buďte vždy v obraze. 
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PODOLSKÝ CHÝRNIK 

 

VÍTAME DO ŽIVOTA 

 

 

Zajac Gregor, 106 

Bublavá Klára, 554 

Herceg Matias, 217 

Chudá Marína, 385 

Matejka Sebastián, 413 

Augustínová Zaira, 827 

Krajčíková Laura, 363 

Vendžúr Markus, 402 

Virgl Viktor, 586 

Toráčová Oľga Mia, 851 

Bobocký Filip, 283 

Kuvik Dominik 

Zápalka Martin, 426 

Sroka Nayla, 344 

 

ROZLÚČILI SME SA 

Remiášová Emília, č. 907, 88 r. (2023) 

Koškárová Božena, č. 946, 80 r. 

Straková Oľga, č. 110, 66 r. 

Herák Karol, č. 418, 58 r. 

Čechvala Alojz, č. 480, 81 r. 

Mečiar Marián, č. 805, 79 r. 

Lacho Ján, č. 909, 81 r. 

Augustín Peter, č. 827, 65 r. 

Hrušovský Jozef, č. 787, 69 r. 

Cagala Emil, č. 838, 69 r. 

Augustín Jozef, č. 571, 72 r. 

Augustín Miroslav, č. 376, 71 r . 

Masár Alfonz, 90 r.  

Piscová Zdenka, č. 120, 64 r.  

Čuchran Milan, č. 772, 79 r. 

Kuník Pavol, č. 549, 67 r. 

Polroid Jozef, č. 1, 70 r. 

Elzbieta Toráčová, č. 592, 71 r. 

Štefánia Jeřalová, 86 r. 

Petronela Masárová, č. 329, 79 r. 

 

 

 

SPOLOČNÁ CESTA ŽIVOTOM ... 

Jaroslav Parči a Kristína Bublavá   Jerguš Jurík a Nikola Švachová 

Samuel Červeňanský a Mária Bukovčiaková Milan Lajda a Katarína Moravčíková 

Patrik Glaich a Patrícia Horváthová    Ivan Herák a Soňa Toráčová 

Ján Sroka a Mariana Hájková    Jaroslav Toráč a Monika Uhrová 

Matúš Lavko a Slávka Hrubcová    Jozef Toráč a Mária Heráková 

Juraj Tomášik a Zuzana Horváthová    
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